
P R O T O K Ó Ł N R VII/2015 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 27 maja 2015 roku, w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 27 maja 2015 roku rozpoczęła się o godz. 
13:00, a zakończyła o godz.l7:45. 

W sesji udział wzięło 14 radnych, na stan 14 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

I . Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie ąuorum: 

Sesję otworzył i je j obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 14 - stu radnych, na stan 14 - stu. W związku z tym 

podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstawienie porządku sesji: 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i sołtysi otrzymali na piśmie 
czy są uwagi do proponowanego porządku. Pytań i uwag do porządku nie wniesiono 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 

Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek został przyjęty 
Porządek obrad (stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia V I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 26 marca 

2015 roku. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z V I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 26 marca 2015 roku. 
Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

2. Interpelacje wnioski i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o interpelacje na początek Radni, Pani Łuksza 

proszę 

Pani Radna Łuksza -

1. t rochę będą się pokrywały z naszą dzisiejsza sesją, ale to było na zeszły miesiąc 
uszykowane i taka będzie też mała fotorelacja. To jest nasz pomost nad jeziorem 
węgorzyńskim od strony plaży dzikiej i w związku z tym, że sezon letni się zbliża to 
lekka naprawa nie wystarczy, samo wymienienie desek tylko tu j u ż jest poważnie jsza 
sprawa z tym molem ono jest całe rozwalone, nie ma środka. To chodzi o to żeby 
naprawić ten pomost 

2. tutaj s ą nawierzchnie ulic: Zamkowej, Pionierów i Witosa to akurat będzie dzisiaj na 
sesji, ale mieszkańcy przychodzili do mnie i żeby jeszcze raz to poruszyć, kiedy były 
składane wnioski o dofinansowanie, mieliśmy odpowiedzi odmowne do tych wniosków 
to j u ż jest osuszona droga, bo to nie jest w trakcie deszczu z miesiąc temu zrobione 
zdjęcia, tak to wygląda. To jest centrum miasta można powiedzieć drogi mamy gorsze 
niż na niejednej wiosce 

3. prośba do radnych do wszystkich gdynyśmy mogli się zastanowić, bo to nie jest na 
dzisiaj, ale przejście wokół jeziora ta storna od strony Przytoni do Węgorzyna jest do 
przejścia tam nie ma problemu są malutkie odcinki, gdzie trzeba by było utwardzić ale 
od strony plaży dzikiej tamta strona od strony Drawska tutaj akurat wędkarze sobie 
utwardza ją żeby dojść. Powiedzmy do wysokości plaży tutaj na wprost tej starej plaży 
to jest do przejścia tylko tamten ostatni odcinek nie jest do przejścia tylko tam jest taka 
możl iwość bo ten teren jest płaski żeby to wykarczować i nawet tam gdzieś z odzysku 
jak są rozbierane chodniki i mamy płyty betonowe żeby to zrobić takie przejście 

Pani Burmistrz - my mamy koncepcję przejścia wokół jeziora 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ale, to myślę Pani Burmistrz w odpowiedziach 

Pani Burmistrz - obawiam się że nie będę miała j u ż komu odpowiadać 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej! - w swojej informacji będzie czas, informuje że my żeśmy 
otrzymali te interpelacje na piśmie, Pan Szyłowicz był następny proszę 

Pan Szyłowicz- na sesji 29 stycznia składałem pisemne 3 interpelacje na dwie otrzymałem 
odpowiedz na trzecią otrzymałem ustną odpowiedz na tej samej sesji od Pani Burmistrz. Sprawa 
dotyczy drogi Winniki - Cieszyno w odpowiedzi Pani Burmistrz zaznaczyła, że jest zima, że 
wiosną wszystkie wyrwy zostaną naprawione. Więc właśnie tu na sesje jechałem tą drogą przed 
chwilą w y r w y jak były tak są wręcz na odcinku Węgorzyno - Połchowo - Winnik i powstały 
następne dziury na razie wielkości o średnicy 0,5 m, ale jeżeli się o nie zadba to z nią na dzień 
lub z tygodnia na tydzień będą coraz większe. Te wyrwy podczas zgłaszania interpelacji były 
opalikowane taśmą ostrzegawczą. Paliki zniknęły taśma także podejrzewam że pojazdy kołowe 
zniszczyły wpadały w te dziury i zniszczyły oznakowanie lato się zbliża a nadal nic się nie 
dzieje, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Kasia proszę 
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Pani Radna Lewandowska — 

1. Pani Burmistrz j a mam pytanie już kiedyś pytałam o to odnośnie nawierzchni ul . 
Kopernika ja chciałabym tylko spytać, bo zbliża się ten czas i czy po prostu będzie 
poruszana sprawa tej drogi?. Takie też pytanie czy wtedy też ujęte będą media a także 
oświetlenie w stronę tych działek, które są częściowo sprzedane i zarezerwowane 
widziałam?. Odnośnie ulicy Mickiewicza na końcu tej ulicy Mickiewicza jest dom Pana 
Fiszera usadowiony w samym polu są słupy i czy m o ż n a by było ewentualnie jedną 
lampę zamontować, bo tam jest po zmroku jest ciemno całkowicie i nic tam nie widać. 

2. Drugie takie pytanie jeżeli chodzi o ul . Kopernika to mieszkańcy prosili się spytać czy 
jest możliwość doświetlenia miejsca za garażami tam na wizawi baraku bo tam też jak 
się wprowadzi samochód jest ciemno i też może być niebezpiecznie czy jest tam taka 
możliwość? 

3. Kolejne moje zapytanie odnośnie tych dwóch pojemników, które były ich nie widzę 
dzwonków, o których rozmawialiśmy poprzednio one zostały już zabrane czy byłaby 
możliwość ustawić je na końcu ul. Kopernika, tam blisko rozdzielni 

Pani Burmistrz - to jest z projektu, tam możemy ewentualnie dostawić ale nie będą takie 
kolorowe 

4. Dobrze, jeszcze takie pytanie, które Pani Radna Marta Kaczmarek też pytała o ten baner 
ogłoszeniowy z działkami od strony Łobza. Powiem szczerze, że ten na Kopernika jest 
wymieniony całkiem niedawno Pan właściciel sprzedawanych działek wymienił a od 
strony Łobza niestety dalej świeci taki poszarpany, brzydki niewymieniony 

Pani Burmistrz - próbujemy się kontaktować 

Pani Radna Lewandowska - na Kopernika jest ładny a tutaj na wylocie do naszego miasta jest 
niestety straszny 

5. tutaj też miałam zapytanie odnośnie plaży, ale tutaj j u ż radna Łuksza spytała o to i teraz 
mam takie pytanie też może nie koniecznie z mojego terenu, ale Pani Burmistrz też 
wspominała o naprawie nawierzchni za szkołą podstawową od strony gimnazjum. 
Bbniżenie tego podjazdu pod łącznikiem jak większość rodziców na pewno Pani widzi 
bardzo się dba o to żeby coś tam się działo tam jest faktycznie w tragicznym stanie, bo 
praktycznie też tam sama jeżdżę, przywożą dzieci cały czas krążą, pasy są namalowane, 
ale to nie jest zdaniem mieszkańców i moim dosyć bezpieczne dla dzieci. Chociaż są 
duże starania podjęte, czy coś w tej sprawie jest działane? 

6. Jeszcze też miałam takie sygnały tutaj może się Pani Burmistrz, nad tym tematem 
wypowiedzieć, albo Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej, że nauczyciele pragną zmian 
w pokoju nauczycielskim, bo są j u ż tam i meble j u ż stare trudno i m tam w jakiś 
dogodnych warunkach funkcjonować, Takie mam sygnały więc tutaj przekazuję, 
dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej, proszę Radna Sławska 

Pani Radna Sławska -

1. Ja mam kilka pytań i kilka interpelacji do tej pory mam jednego pracownika z tego co 

m i wiadomo po większości wiosek jest tak jest prawda. Czy już coś wiadomo czy będą 
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pracownicy z Urzędu Pracy? Kiedy będą w ogóle Ci ludzie, bo w tej chwil i jest 
pozarastane brudno 

Pani Burmistrz - jest na pracach społecznie użytecznych 

Pani Radna Sławska - tak jeden jest, pracuje 10 godzin w tygodniu, jest Pan który pracuje 3 
tygodnie i j u ż tydzień na zwolnieniu pewnych rzeczy nie przeskoczy, dlatego chciałabym żeby 
przyszedł k toś kto będzie jeszcze chciał pracować 

2. druga sprawa chciałam zapytać czy będą pieniądze na półkolonie zbliża się lato czy coś 
wiadomo na ten temat? czy będą takie organizowane? bo nie wszystkie dzieci 
w y j e ż d ż a j ą czasami dobrze by było żeby były jakieś półkolonie 

3. ostatnio Państwu przypominałam na sesji i stawiam wniosek formalny o to żeby do Pana 
Przewodniczącego zrobić szkolenia sołtysów. Proszę Państwa jest dużo sołtysów 
m ł o d y c h przy jdą podziały w funduszu sołeckim we wrześniu zresztą jest dużo zmian w 
funduszach sołeckich i dobrze by było żeby ktoś nawet z zewnątrz przyjechał i wyłuskał 
nam dokładnie jak dzielić fundusz sołecki. Jak zrobić żeby tych problemów było jak 
najmniej i m a j ą jakieś problemy ale są nowi, którzy nie wszystko wiedzą i dobrze by 
było takie szkolenie naprawdę przeprowadzić 

4. wszystko jest fajnie kiedyś ktoś tu wspominał o cmentarzu w Runowie to jest drugi 
cmentarz u nas w gminie nie mam tam tego parkingu. Czy nie m o ż n a pod czyim on 
zarządem jest czy przypadkiem Z U K nie zarządza tym czy nie można by było z Z U K -
iem się dogadać oni może jakoś tam czy podsypkę zrobić?. Bo później przyjdzie jes ień 
jest coraz gorzej później Wszystkich Świętych naprawdę jest nieciekawie zjechać. Jest 
całe lato przed nami zastanowić się nad tą sprawą zrobić na tym cmentarzu jakąś 
podsypkę parking nad tym trzeba się zastanowić. Oprócz sołtysów jest tez sporo 
nowych radnych ja podejrzewam, że niektórzy z nas wiosek nie znają i też jest taka 
moja propozycja czy udałoby się zorganizować objazdówkę kiedyś wiem, że był objazd 
wiosek przez radnych, zrobić taką sesję objazdową. Bo czasami podejmujemy uchwały, 
ktoś tam coś mówi, że coś tam we wiosce, nie wiemy jak to do końca wygląda. Warto 
by było się nad tym zastanowić 

5. jeszcze pyta ją mnie mieszkańcy czy już coś wiadomo w Runowie o oświetlenie ulicy 
Dębowej jak będzie robiona to kiedy? 

Pani Burmistrz - już są elementy rozstawione, nie widziała Pani? 

Pani Radna Sławska - nie byłam w tej chwil i tam, m o ż e wcześniej było pytanie a niż j u ż 
wiadomo 

6. a jeszcze jedna sprawa tych dzwonków, bo tu koleżanka mówiła j a się prze jechałam 
troszkę poprzestawiano nam w Runowie te dzwony. Mieszkańcy zgłaszają m i , ale j a 
sama sprawdziłam w dwóch miejscach na pewno nie są na naszym terenie w dwóch 
miejscach. Czy nie dałoby się radny czy one muszą tam stać? 

Pani Burmistrz - znaczy one zostały przestawione na nasze miejsca na Strzeleckiej stały na 
nienaszym 

Pani Radna Sławska - na Polachowskiej stoją na prywatnym terenie i na stacji też stoją na 
kolejowym terenie, dziękuję uprzejmie 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuj ę radnej, czy są jeszcze inne interpelacj e radnych 
Pani Radna Kata 

Pani Radna Kata - Panie Przewodniczący ja mam j e d n ą interpelację w sprawie poprawy 
bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego na ulicy Runowskiej w Węgorzynie. Jako radna 
otrzymuję od mieszkańców liczne uwagi dotyczące nagminnego łamania prawa w ruchu 
drogowym a w szczególności przekraczania dozwolonej prędkości przez dużą część kierowców 
samochodów ciężarowych ja i osobowych poruszających się po ulicy Runowskiej. Proszę o 
rozważenie możliwości wystąpienia do Starostwa Powiatowego z wnioskiem o wykonanie 
budowy drogowej w postaci progów spowalniających ruch lub postawienie znaku 
ograniczającego prędkość dla samochodów osobowych do 40 km/h 

Pani Burmistrz — jest 40 

Pani Radna Kata - ale dla osobowych, oczywiście sam znak ograniczenia prędkości nie 
spowoduje, że kierowcy będą jeździć bezpiecznie, ale większość na pewno zwróci uwagę na 
konieczność wolniejszej a szczególnie bezpiecznej jazdy, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - mamy punkt dzisiejszej sesji ocena stanu 
bezpieczeństwa to w tym temacie będzie dyskusja, jeszcze Radny Szyłowicz 

Pan Radny Szyłowicz - ja chciałem dopowiedzieć j edną sprawę wspominałem, że tak powiem 
dziury,wyrwy w drodze na odcinku Węgorzyno - Cieszyno chcę powiedzieć o drodze 
powiatowej t y m razem szósta nr 20 do Cieszyna i w samym Cieszynie także najwyższa pora, 
aby zwrócić na to uwagę i dokonać odpowiednich napraw, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska - ja ciąg dalszy w sprawie dróg chodzi mi przede wszystkim o pobocza. 
Trawy wyrosły nawet do metra na asfalty i samochody coraz bardziej zbliżają się do siebie 
mi ja jąc się. Więc j a bardzo proszę przede wszystkim drogi powiatowe również jeśli chodzi o 
drogę Kraśnik tą od tej głównej z Sielska. Mam propozycję do powiatu żeby przejrzeli tą drogę, 
bo bardzo dużo drzew wrasta w tą drogę a jest tak naprawdę suchych szkoda tylko asfaltu, bo 
będzie zaraz nie do użytku one są do wycięcia na dzień dzisiejszy. Jeżeli jest taka możliwość 
bardzo proszę o przegląd i w miarę możliwości usunięcie tych drzew bo oni tylko zagrażają 
bezpieczeństwu. A jeśli chodzi o te wrosty na asfalt, czy ziemię ona jest praktycznie na każdym 
odcinku, ale Runowo Połchowo to już jest tak ewidentnie do metra nawet więcej momentami 
z jeżdżają się samochody podobna sytuacja jest na Winniki , bo też tam byłam ostatnio do metra 
dosłownie wszystko wchodzi na asfalt żeby tam było szerzej i bezpieczniej, bardzo proszę o 
interwencje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej, jeżeli nie ma nikogo to j a korzystając, 
że jest Pani Wicestarosta przypomnę interpelację, zapytanie Radnego Zielińskiego o tej drodze 
z Węgorzyna do Przytonia. Dzisiaj co prawda otworzyłem Tygodnik łobeski widziałem jakiś 
artykuł nie znam szczegółów Pani Burmistrz czy coś się dzieje w temacie?. Jest Pani 
Wicestarosta Powiatu Łobeskiego to może akurat w temacie tym węgorzyńskim to razem 
połączyć i się dowiedzieć. Mimo, że radnego nie ma Zielińskiego, ale on przez cały czas nas o 
to pyta, jeszcze radna Górniak 

Pani Radna Górniak - mam prośbę czasami jak jestem w gminie i jak mam zamiar wejść do 

jakiegoś pokoju to są zamknięte drzwi. Zawsze jak są zamknięte drzwi to mam dylemat pukać 
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nie pukać a jest to urząd. Jeśli po prostu można by było nie jest j u ż zimno jest ciepło jednak 

inaczej wchodzi się do gminy i wchodi się do jakiegoś u r z ę d u j eżeli drzwi są otwarte i po prostu 

nie trzeba p u k a ć stukać. Ponieważ bywam czasami w gminie są takie sytuacje, że np. nawet do 

sekretariatu drzwi są zamknięte. Więc jeśli można by było zwrócić uwagę pracownikom, że 

jednak niech będą otwarte te drzwi bo jest to wtedy tak bardziej przyjazne dla osób 

korzysta jących 

Pani Burmistrz - ale zewnętrzne na dwór? 

Pani Radna Górniak - nie 

Pani Burmistrz - do biur? 

Pani Radna Górniak - do biur 

Pani Burmistrz — przykro m i do biur się nie puka to po pierwsze a po drugie nie wyobrażam 

sobie żeby k a ż d y miał poroztwierane, gdzie widać cały bajzel w trakcie pracy urzędnika lub 

załatwiania petenta 

Pani Radna Górniak - to może sekretariat chociaż 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze interpelacja złożona, dziękuję Pani Radnej temat 

do realizacji jeszcze dalej proszę 

Pani Radna Górniak - następna sprawa zgłaszałam tutaj wcześniej jest Pani Wicestarosta 

chodzi o drzewo usytuowane w Sielsku na kolonii w stronę Mielna jak się jedzie po prawej 

stronie ono j u ż jest tak nachylone, że lada moment ono runie. Ta sprawa j u ż była zgłaszana i 

bardzo proszę ponowić tą prośbę, bo naprawdę może runąć na przejeżdżający samochód jest 

tak nadpróchniałe, że może się po prostu przełamać 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki - Pani Burmistrz j a chciałem zapytać o Osiedle 40 - lecia całkiem 

niedawno zrealizowaliśmy I etap budowy tego osiedla. Już raz w tym roku zabieraliśmy 

pieniądze na etap I I teraz jest uchwała budżetowa również pod katem tego, że te pieniążki trzeba 

gdzieś tam przerzucić na inne inwestycje. Mam taką prośbą mam nadzieję, że Pani m i odpowie 

na pytanie w momencie kiedy przejdziemy do tej uchwały budżetowej, czy są jakieś 

perspektywy na to że osiedle jednak w tym roku zostanie zrobione chociaż jakaś część tego 

drugiego etapu? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, Pani Kaczmarek 

Pani Radna Kaczmarek - j a mam takie pytanie chciałam zwrócić uwagę na dość dziwne 
usytuowanie pojemnika na odzież. Tutaj w Węgorzynie na cmentarzu jest na parkingu, można 
było gdzieś indziej postawić 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jeżeli nie ma radnych to proszę sołtysi pytania, proszę 

zadawać teraz. Nie ma odważnych nie ma pytań wiedzą, że jak m a j ą problemy to dzwonią do 

urzędu i są pracownicy którzy powinni być w kontakcie z Radami Sołeckimi, Sołtys z Połchowa 

proszę 

Pan Wojnarowski Sołtys Sołectwa Połchowo - jeżeli jes teśmy przy tych drogach tutaj na 

wysokości byłej gorzelni jest zakręt w kierunku Połchowa jest droga powiatowa. Jadąc 
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samochodem przy 40 ale jadąc więcej tam był kiedyś wypadek tą skarpę żeby zdjąć od strony 
gorzelni na samym wierzchołku 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, jeżeli nie widzę więcej interpelacji radnych i 
zapytań sołtysów to przejdziemy do punktu informacje. I pierwszą mamy informację stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania policj i na terenie Gminy 
Węgorzyno w 2014 roku. Otrzymałem z Komendy Powiatowej odpowiedź na zaproszenie z 
okazji „Dnia samorządowca" informuję, że udział Komendanta Powiatowego Policji w Łobzie 
nie jest możl iwy w związku z obowiązkami służbowymi. Natomiast na sesji Rady Miejskiej w 
Węgorzynie w dniu 27.05.2015 r. Komendanta Powiatowego Policji w Łobzie reprezentował 
będzie Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie asp. Mariusz Różycki. Radni otrzymali 
materiały, ocena stanu proszę o pytania o dyskusję. Interpelacja była w temacie ograniczenia 
prędkości w Runowie. Czy są inne uwagi i pytania do informacji, Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki - zacznę od podziękowań. Chciałbym podziękować Panu Mariuszowi 
jako Komendantowi Posterunku Policji w Węgorzynie, bardzo fajnie współpracuje m i się jako 
Przewodniczącemu Zespołu Interdyscyplinarnego odnośnie przemocy w rodzinie z Pana 
pracownikami z dzielnicowymi z ternu naszej gminy. Kiedyś rok temu czy dwa lata temu był 
Pan Komendant Powiatowy Policji dużo się poprawiło, jeszcze jest tam troszeczkę do 
zrobienia, ale idzie to w dobrym kierunku. Proszę również przekazać swoim pracownikom 
wyrazy szacunku i podziękowania, że ta współpraca tak wygląda, bo tak powinna wyglądać, 
dziękuję bardzo 

Informacje: 

a) ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz skuteczności działania 
Policji na terenie gminy Węgorzyno w 2014 roku - druk nr 1 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu proszę o dyskusję w temacie 
informacji. Zanim udzielę głosu asp. Różyckiemu to może ja zabiorę głos. Radni m a j ą materiały 
przed sobą j a już na komisji wspominałem, że te materiały są kolorowe, przejrzyste i 
praktycznie myślę, że wszystko tu jest ujęte to co się zdarzyło w 2014 roku. M y mieliśmy ki lka 
spotkań z Komendantem Powiatowym na tej sali, w auli gimnazjum w temacie zlikwidowania 
Posterunku Policji w Węgorzynie. Nieoficjalnie dochodzą słuchy, prawdopodobnie decyzje 
zapadły, że ten Posterunek jednak się ostał, j a oczekuję że jak Pan będzie składał tą informację 
to może Pan potwierdzi to tutaj. Na tej sali to się zaczęło, bo się dowiedzieliśmy, że Punkt 
Przyjęć Interesantów to tak brzmiało dziwnie może to jest normalnie. W temacie wypadków i 
zdarzeń losowych to ja cały czas myślę o tej 20 myślę o tych pasach założonych na kra jówce 
może tych wypadków trochę ubędzie. Chociaż całkowicie nie, ale widać tam po drodze, że te 
jednak zwolnienia coś pomagają i na razie chyba nie myło wypadku w chwil i założenia w 
innym rejonie 20 myślę że to Pan aspirant nam wy łuszczy tą informację dodatkową, proszę 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie — dzień dobry Państwu na 
samym początku chciałem powiedzieć, że Posterunek Policj i w Węgorzynie został w 
niezmienione strukturze czyli dalej jest Posterunkiem Policji nie jest Punktem Przyjęć 
Interesantów. W skrócie Państwu przedstawię analizę ze stanu bezpieczeństwa Posterunku 
Policji w Węgorzynie w powyższej analizie, którą Państwo otrzymali macie też analizę stanu i 
porządku publicznego, gdzie sugerujemy się danymi Komendy Powiatowej Policji w Łobzie. 
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Ja dla Pańs twa przedstawię to co będzie dotyczyło czyli interesowało w szczególności jako 
Posterunku Pol ic j i w Węgorzynie, czyli naszej gminy. W 2013 roku funkcjonariusze z 
Posterunku Pol ic j i w Węgorzynie zatrzymali 32 sprawców na gorącym uczynku z czego jest 7 
nietrzeźwych kierujących, 4 sprawców z kategorii 17 x 5 czyli kradzieże z włamaniem i 
zniszczenie mienia. 21 sprawców są to inni sprawcy, czyli najbardziej uciążliwi dla 
społeczeństwa są to zniszczenia mienia, groźby, bójki, pobicia. Czyli w porównaniu do 
ubiegłego r o k u sprawców jest mniej, w ogóle przestępstw jest mniej na terenie całej gminy. 
Gdzie w zeszłym roku stwierdziliśmy 59 przestępstw a w tym roku stwierdziliśmy 31, czyli 
mamy spadek przestępstw na terenie Gminy Węgorzyno. Jak również stwierdzaliśmy spadek 
wykroczeń w porównaniu do 2013 w porównaniu do 2014 roku mamy 139 wykroczeń 
stwierdzonych przepraszam 139 nie ma wystawionych mandatów. Wykroczeń w zeszłym roku 
miel iśmy 443 wykroczeń do których nie skierowano wniosku o ukaranie. W tym roku 
skierowaliśmy jako Posterunek 95 wykroczeń, gdzie w zeszłym roku żeśmy sporządzili 72 
wnioski, czyl i mamy więcej wniosków sporządzonych do sądów. Odnośnie m a n d a t ó w karnych 
uległy zmniej szeniu i to w znacznej ilości, gdzie w 2013 roku zostało ich wystawionych ponad 
400 w ubiegłym roku wystawil iśmy ich mniej wystawil iśmy ich 268, czyli 268 osób zostało 
ukaranych mandatami. Z czym to się wiąże, że jest mniej mandatów, czyli l i osoby które zostały 
raz ukarane, drugi raz mandatem a za trzecim został skierowany wniosek do sądu gdzie w chwil i 
obecnej Posterunek nie sporządza wniosków od 1 stycznia 2015 roku tylko został powołany 
zespól ds. wykroczeń komórka organizacyjna powstała w Łobzie i ona sporządza stosowne 
wnioski do sądu na dzień dzisiejszy. Odnośnie bezpieczeństwa w ruchu drogowym na terenie 
całego powiatu łobeskiego odnotowaliśmy 25 w y p a d k ó w drogowych, w których 1 osoba 
poniosła śmierć a 28 zostało rannych jest to wzrost o 3 wypadki i spadek o 1 osobę zabitą gdzie 
w 2013 roku miel iśmy 2 osoby śmiertelne z wypadków. Na terenie Gminy Węgorzyno w 2014 
roku odnotowal iśmy 68 kol iz j i , gdzie w 2013 roku miel iśmy 62 kolizje o 4 kolizje więcej. 
W y p a d k ó w w 2014 roku odnotowaliśmy 8 w 2013 roku 5 czyli jest wzrost wypadków, zabitych 
zostaliśmy przy t y m samym, czyli nie mieliśmy żadnej osoby zabitej podczas wypadku. 
Zwiększyła nam się liczba rannych w wypadkach drogowych z 6 w 2013 roku a w 2014 roku 
mamy 10 osób rannych. W chwil i obecnej na drodze Węgorzyno - Wiewiecko w 47 km. i 2 m 
założone są tzw. tarka na jezdni gdzie jest najwięcej wypadków. Policjanci z ruchu drogowego 
z Łobza dokonują tam kontroli prędkości w godzinach porannych, gdzie praktycznie 
dochodziło do zdarzeń i jednoznacznie dochodziło do zdarzeń do kol iz j i drogowych. Odpukać 
w niemalowane, nigdy nie było tam wypadku jakiegoś śmiertelnego zawsze dochodzi tam do 
k o l i z j i gdzie po pierwszym deszczu nawierzchnia robi się lodowisko dalej intensywnie deszcz 
pada po prostu umywa się jezdnia robi się normalna. Na chwilę obecną od czasu założenia tych 
tarek nie miel i śmy żadnego zdarzenia dzisiaj w nocy popadało i czekaliśmy czy coś będzie 
odpukać w niemalowane, nie było i oby tak dalej. M o ż e dla kierowców którzy tamtędy 
prze jeżdżają zrozumieli, że jednak te tarki coś dają. Także jeżeli są pytania do mojej osoby 
także słucham, jeżeli nie będą mógł odpowiedzieć udzielę informacji pisemnie, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję dla aspiranta Różyckiego, czy są pytania, 

proszę pytać bo to w interpelacjach była mowa o progach spowalniających o zakrętach, sołtys 

proszę z Mielna 

Pan Żybort Sołtys Sołectwa Mielno - j a mam takie pytanie, bo jakiś czas temu spotkałem się 

z Panem dzielnicowym Piszczy głowa Mateusz w sprawie podnoszenia zaufania do polic j i . W 

naszym powiecie, że tam będziemy się regularnie spotykać wymieniać informacjami, czy też 

pomysłami. Chciałbym zgłosić taki pomysł, jeśli chodzi o budowanie zaufania do policj i , żeby 
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może zorganizować w chętnych sołectwach spotkania z dziećmi, młodzieżą dot. 

poinformowania ich odnośnie zasad bezpieczeństwa, poruszania się po drogach. Może policja 

miałaby jakieś gadżety odblaskowe. Ja wiem, że taka akcja odbyła się w Przedszkolu w 

Cieszynie dzieci do dzisiaj to pamiętają i korzystają też z tych odblasków, może nie wszystkie 

może to byłby taki mały element do budowania tego zaufania wśród ludzi, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję sołtysowi 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - udzielę odpowiedzi Panu 
sołtysowi 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - na chwile obecną z tego 
co wiem z analizy stanu bezpieczeństwa która jest robiona na terenie powiatu łobeskiego takie 
spotkania są realizowane na bieżąco w szkole w Węgorzynie i w Gimnazjum w Węgorzynie w 
Punktach Przedszkolnych i w Punkcie w Sielsku oraz w Runowie też są także nauczyciele jeżeli 
są mamy Panią 

Pan Zybort Sołtys Sołectwa Mielno - m i chodziło o sołectwa bardziej 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - jest wszyściutko 
organizowane 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani dyrektor 

Pani Lucyna Wolska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Węgorzynie - j a chciałam potwierdzić 
to co powiedział Pan policjant Różycki, że tak faktycznie się dzieje w szkołach podstawowych. 
Jest realizowany program zapraszamy p a n ó w i panią policjantkę dostajemy również kamizelki 
odblaskowe dzieci są wyposażone nie wszystkie te najmłodsze. Także cały program 
profi laktyki, zasady bezpiecznego poruszania się, przejście dla pieszych gdzie mamy 
sygnalizację świetlną to wszystko jest realizowane w szkołach na terenie szkoły. To są nasze 
dzieci one również są w sołectwach. W szkole na pewno są realizowane jeżeli chodzi o sołectwa 
to chyba tutaj obejmujemy wszystkie dzieci 

Pan Zybort Sołtys Sołectwa Mielno - chodziło o inny aspekt, bo dzieci oczywiście tak j a 
mówiłem, że w przedszkolu ale jeżeli rodzice albo młodzież starsza zobaczy, że policja nie 
tylko przyjeżdża na patrole ale spotkać się porozmawiać więc to może będzie elementem 
budowania takiego zaufania 

Pani Lucyna Wolska Dyrektor Szkoły Podstawowej w Węgorzynie - w szkole się spotykamy, 
jest bardzo dużo takich spotkań 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panu sołtysowi myślę, że jeszcze przy ocenie 
stanu bezpieczeństwa straży to może wspólne tematy wyjdą mundurowe, a Pani Sławska chce 
jeszcze coś dopytać 

Pani Radna Sławska - Ja nie chcę, j a chcę tylko bardzo podziękować. Ja proszę Państwa 
troszeczkę z tą policją współpracuje ja, że tak powiem ta współpraca jest bardzo dobra, bardzo 
dziękuję policj i , dziękuję dla Pana strażnika, bo są często objeżdżają często ja ze swojego 
podwórka widzę że jest mniej problemów, które były kiedyś bardzo często. Miałam taką 
sytuację w nocy, że ktoś zaczynał m i mieszać na Runowie, że ja śpię kiedy chcę przeważnie w 
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nocy nie śpię proszę Państwa j a już jestem na emeryturze i nic nie muszę więc idę spać kiedy 

m i się chce. I miałam taką sytuację, że widzę że coś zaczyna się dziać, to nie byl i ludzie z 

Runowa, czyl i nie zawsze młodzież z Runowa psoci. Zadzwoniłam na policję szybciutko 

Panowie przyjechali, objechali rozpłynęło się to wszystko rozeszli się, jak zobaczyli że jedzie 

po prostu zwial i . Wiedziałam, że coś się zaczyna dziać zadzwoniłam przyjedźcie bo wiem, że 

coś będzie znowu się działo a wiem, że to nie była młodzież z Runowa. Ja tam zawsze 

troszeczkę i c h bronię każdy z nas coś ma za kołnierzem, ale dziękuję bardzo za szybką reakcję. 

W ogóle generalnie często przyjeżdżają Panowie pilnowane to wszystko jest także jestem 

wdzięczna, j a się czuje bezpiecznie, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę jeszcze Radny Szymko 

Pan Radny Szymko - od kilkunastu dni obowiązuje nowe prawo dot. karania kierowców za 
przekraczanie prędkości. Jak to jest na terenie naszej gminy i naszego powiatu czy j u ż są jacyś 
co się załapali na to?. W temacie tego co tutaj mówiła Pani Radna Kata ulicy jak się jedzie z 
Węgorzyna do Runowa tu należałoby przestawić tablicę teren zabudowany, bo są domy a 
tablica jest za domami jak się wyjeżdża z Węgorzyna i prośba, że tak powiem o większą 
kontrolę faktycznie tu się rozpędzi, ale należałoby żeby więcej na tej drodze stał, bo tu są dzieci 
i bezpieczeństwo szczególnie 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - odpowiem Panu na 
pytanie pierwsze czy ktoś został zatrzymany za przekroczenie prędkości powyżej 50 km/h w 
terenie zabudowanym. Na szczęście nie odnotowaliśmy takiego przypadku z tym, że represja 
dla k ierowców stracić prawo jazdy na 3 miesiące za pierwszym razem później na pół roku a 
później dożywotnio raczej by nikt nie chciał. Na drugie pytanie odnośnie prędkości nie 
miel iśmy zgłoszeń w t y m kierunku. N i k t nas o t y m nie informował, są policjanci z ruchu 
drogowego gdzie są kierowani po prostu do tych miejsc gdzie mamy zgłoszenia. Także po 
dzisiejszym dniu przekaże informacje do Naczelnika Ruchu Drogowego żeby po prostu 
częściej policjanci pokazywali się na ulicy Runowskiej w godzinach porannych jak i 
popołudniowych gdzie samochody ciężarowe przejeżdżają, ale chyba najbardziej chodzi o te 
godziny poranne 

Pani Radna Kata - w ciągu dnia i wieczorek naprawdę ruch jest olbrzymi 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - będzie wzmożona 

kontrola 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Panie Sołtysie Cierpisz proszę 

Pan Cierpisz Sołtys Sołectwa Trzebawie - dlatego nie jeżdżę przez Runowo, staram się nie 

jeździć. M a m pytanie czy za brak dokumentów też grozi zatrzymanie prawa jazdy na jakiś tam 

okres? 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - powiem Panu tak, że za 

brak dokumentów nikt Pana nie zatrzyma, jeżel i Pan nie posiada uprawnień przy sobie do 

kierowania pojazdami a ma Pan je ogólnie my w systemie sprawdzimy, że ma Pan uprawnienia 

do kierowania pojazdami za brak każdego jednego dokumentu przy kontroli jest Pan karany 

mandatem karnym w wysokości 50,00 zł nie więcej jak 150,00 zł. Chyba, że Pan nie posiada 

w ogóle uprawnień a porusza się Pan pojazdem to j u ż w ogóle są inne konsekwencje po dniu 

18 maja przepisy się zmieniły 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, myślę, że na ten moment wyczerpaliśmy punkt 
odpowiedzi otrzymaliśmy. Przejdziemy do następnego punktu 

b) informacje w zakresie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy 
Węgorzyno. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - mamy to w materiałach na druku nr 2 również kolorowe 
wszystkie dane są spisane, jak co roku zresztą. Proszę o pytania dyskusję w punkcie 
przeciwpożarowym, Radna Sławska 

Pani Radna Sławska - przyszło m i do głowy, bo jako Sołtys zbieram podatki. Proszę Państwa 
czy straż pożarna ma obowiązek, czy może sprawdzić strychy zabezpieczenia przeciwpożarowe 
na tych strychach,. Bo często m i zgłaszają wspólnoty mieszkaniowe, że tam są różni 
współlokatorzy mieszkają. Jeden sprzątnie, drugi ma tam bajzel na tym strychu i zgłaszają mi. 
Czy takie coś straż pożarna może sprawdzić?. Czy ma do tego uprawnienia czy nie? Jak to się 
ma?. Do prywatnego, chociaż wspólnota mieszkaniowa to też jest prywatne, więc jeżeli j a np. 
zgłoszę że tam ktoś m i zgłasza, że na tym strychu jest tak czy inaczej prawda czy straż pożarna 
m o ż e wejść i sprawdzić coś takiego? Czy to nie zagraża bezpieczeństwu? 

Pan Paweł Dymecki Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Łobzie - i tutaj próbuje odpowiedzieć na to pytanie. Oczywiście straż pożarna posiada 
uprawnienia żeby kontrolować tego typu miejsca pod warunkiem, że jest to część wspólna czyli 
wspólnota mieszkaniowa czyli należy to do kilkunastu osób tylko i wyłącznie części wspólne. 
Jeżeli jest to domek jednorodzinny w którym mieszka jedna rodzina nie mamy takiego prawa 

Pani Radna Sławska - przepraszam, że wchodzę w słowo ktoś ze współlokatorów musiałby to 
zgłosić do Państwa i wtedy W y możecie sprawdzić 

Pan Paweł Dymecki Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Łobzie - Tak musiałby ktoś zgłosić pod warunkiem, że nie będzie to anonim, trzeba się podpisać 
imieniem i nazwiskiem 

Pani Radna Sławska - ktoś ze wspólnoty 

Pan Paweł Dymecki Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 
Łobzie - niekoniecznie ktoś zainteresowany tematem 

Pani Radna Sławska - Czyli j a też mogę zgłosić? 

Pan Paweł Dymecki Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 
Łobzie - oczywiście jeżeli Pani czuje, że sprawia do niebezpieczeństwo dla osób tam 
przebywających. Trzeba to zgłosić na piśmie oczywiście i wtedy my podejmiemy odpowiednie 
kroki 

Pani Radna Sławska - dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję bardzo są pytania?. Straż zawsze gdzieś tam 
jakieś pieniądze od nas dostanie, zawsze coś tam się pomoże. Jeżeli nie ma pytań zamykam 
punkt informacji o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego 

c) sprawozdanie dotyczące ewidencji prowadzonej przez Straż Gminną w Węgorzynie 
oraz informacja o współpracy straży z policją w 2014 roku 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - mamy to w materiałach na druku nr 3, proszę o pytanie, 
dyskusję. M y w trakcie dyskusji wcześniejszej na temat żeby uratować nasz Posterunek Policj i 
z jednym z argumentów miel iśmy dobrą współpracę Straży Miejskiej z Policją. Jak wygląda 
nasz strażnik ta współpraca czy on jest jako 8 policjant u Was traktowany?. Bo on tych służb z 
policją ma trochę wspólnych razem my korzystamy też z polic j i pojazdu Strażnik też wykonuje 
zadania, które do niego obowiązku należą. Jak się układa ta współpraca jak zamierzacie dalej 
współpracować czy też dobrze? 

Pan Mariusz Różycki Kierownik Posterunku Policji w Węgorzynie - współpraca się nam 
bardzo dobrze układa nie jest to tak że Strażnik Bartosz jest jako 9 policjant Posterunku. Nie 
jest z nami do pełnienia służby, też do pełnienia służby, ale jeżeli on w godzinach 
popołudniowych nie korzysta ze swojego samochodu służbowego a m o ż e załatwić niektóre 
sprawy z dzielnicowym w terenie wiejskim, po prostu grafik jest tak układany i pod Bartka, że 
może w godzinach porannych i w godzinach popołudniowych w godzinach pracy dotrzeć z 
dzielnicowym i rozwiązać dany problem w danej miejscowości. Współpraca nam się układa i 
myślę, że będzie się układa jak do tej pory do dnia dzisiejszego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę może strażnik coś dopowie na temat 
sprawozdania 

Pan Bartosz Winsztal Strażnik Miejski - proszę Państwa na temat sprawozdania oczywiście, 
jeżeli chodzi o współprace z policją, bo tutaj padło pytanie j a tutaj chciałbym zaznaczyć j e d n ą 
rzecz nie jestem kolejnym policjantem, ponieważ noszę mundur Straży Miejskiej z 
emblematami Urzędu Miejskiego w Węgorzynie i przez te wspólne służby a było ich 90 w roku 
ubiegłym staram się reprezentować Urząd Miejski w różnych godzinach. Nie chcę być 
strażnikiem, który siedzi zamknięty w murach urzędu pełni służbę 8 godzinną przy kawie, 
komputerze i dokumentach. Staram się brać służby popołudniowe, nocne, zabezpieczać 
wspólne imprezy. Co dają nam wspólne służby z policją otóż jak wspomniał Pan Kierownik 
nie zawsze mogę korzystać z naszego samochodu służbowego, dlatego służby w patrolu 
mieszanym, wspólnie z dzielnicowymi daje to możliwość wspólnych działań realizowania 
wspólnych tematów. Tak naprawdę tematów indywidualnych, bo kiedy dzielnicowy załatwia 
swoją sprawę na terenie jakiegoś sołectwa ja m o g ę załatwić sprawy, które prowadzę na bieżąco 
prawda. Chciałbym zaznaczyć, że współpraca z policją nie odnosi się tylko i wyłącznie do 
naszego Posterunku, ponieważ ta współpraca rozszerzyła się również na Komendę Powiatową 
Policj i i tutaj może odpowiem po części na zapytanie Pana Sołtysa z Mielna odnośnie spotkań. 
Chciałbym zaznaczyć, że spotkania były w zeszłym roku i w tym na wszystkich możl iwych 
świetlicach wiejskich. To były spotkania na których byłem Ja, Przedstawiciel Komendy 
Powiatowej Policj i w Łobzie Pani Arieta Szwacińska oraz w niektórych spotkaniach również 
brał udział pracownik sanepidu. Dlatego takie spotkania są uczymy dzieci i młodzież, bo 
zdarzały się takie fakty, że przychodziły osoby pełnoletnie z zasad bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym. Także takie spotkania były realizowane i mam nadziej, że również na przyszłość 
także będą realizowane. Korzystając z okazji, że mogę zabrać głos na sesji chciałbym także 
wspomnieć o wpsołpracy innej która nie jest zawarta w moim sprawozdaniu. Mianowicie 
chciałbym podziękować za współpracę Straży Leśnej, ponieważ wspólne patrole, głównie 
prewencyjne wspomagają kontrolę terenów leśnych zarówno administrowane przez Straż 
Leśną jak i na tych terenach gdzie właścicielem jest gmina. Chciałbym również wspomnieć o 
współpracy ze szkołami mam na myśli szkoły podstawowe, przedszkola, gimnazjum a także 
świetlice a także pomoc Pani Dyrektor Gimnazjum, nauczycieli i uczniów w akcji działania na 

Strona 12 z 60 



rzecz przeciwdziałania bezdomności zwierząt. Otrzymaliśmy wiele budek specjalnych 
zrobionych dla zwierząt, które zostały rozstawione na terenie Gminy Węgorzyno i bardzo 
pomaga nam takie coś w realizacji zadań ustawowych. Ponieważ jako gmina mamy dość duże 
obowiązki jeżeli chodzi o dbanie o zwierzęta bezdomne, bezpańskie a także takie zwierzęta, 
których niestety nie możemy przekazać dla schroniska, dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję strażnikowi, proszę Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki-ja mam takie pytanie do Pana Strażnika Bartosza parę lat temu na jednej 
z sesji rozmawialiśmy na temat uposażenia Strażnika Miejskiego ładna koszula, elegancie 
spodnie Panie Bartoszu czemu Panu brakuje, jakich narzędzi Panu w tej pracy brakuje?. Wiem, 
że wtedy była mowa o alkomacie czego by Pan sobie życzył jako narzędzia do pracy to pierwsza 
sprawa. I jeszcze drugie pytanie mam takie bardziej realne, bo w tych służbach jest taka 
tendencja, że wzrastają zadania do realizacji. Jak to jest jeżeli chodzi o zadania Strażnika 
Miejskiego?. Czy w tym niedługim okresie czasu wzrósł zakres zadań które są realizowane 
przez Pana? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnemu 

Pan Bartosz Winsztal Strażnik Miejski - może zacznę od pytania drugiego sobie zostawię 
pierwsze na koniec. Jeśli chodzi o realizowanie zadań chciałbym zaznaczyć, że na przestrzeni 
5 lat, bo dokładnie tyle jestem Strażnikiem Gminy Węgorzyno zmieniło się bardzo dużo 
wszystkie sprawy teraz które prowadzę m a j ą podłoże tylko i wyłącznie porządkowe trzymam 
się z dala od ruchu drogowego, nie mamy fotoradaru działam tylko i wyłącznie w sprawach 
porządkowych. I co się zmieniło w tych sprawach więcej ludzi odwiedza Straż Miejską nie są 
to takie działania jak na początku jak tutaj przychodziłem mało osób wtedy odwiedzało Straż 
Miejską. Na chwilę obecną mamy dużo zgłoszeń, dużo interwencji to po części blokuje mnie 
w interwencjach własnych, ponieważ interwencja zgłoszona ważny jest czas dojazdu, ważna 
jest realizacja, terminowość poszczególnych czynności ważne jest wykonie odpowiednich 
protokołów. A niestety biurokracja z roku na rok również w mojej służbie drastycznie wzrasta 
także staram się korzystać ze swoich wszystkich przywilejów. Od niedawna mamy możliwość 
kontrolowania palenisk domowych, takie kontrole również przeprowadzałem w roku ubiegłym. 
Także paleta uprawnień obliguje do tego żeby z nich korzystać. Co do pytania pierwszego tutaj 
mógłbym się wspomóc tym, że niebawem 1 czerwca także mógłbym dużo powiedzieć na ten 
temat. Myślę, że taką rzeczą najbardziej potrzebną na chwilę obecną byłaby zmiana samochodu 
służbowego pojazd jest jeden trochę wysłużony. Myślę, że to może uwzględnimy w przyszłych 
planach budżetowych na chwilę obecną nie będziemy się rozdrabniać na jakieś inne potrzeby 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Strażnikowi, czy są jeszcze jakieś pytania, 
dyskusja w tych punktach?. Zamykam punkt dotyczący sprawozdania z ewidencji prowadzonej 
przez Straż Gminną. W tym momencie zamykam ten blok sprawozdań mundurowych. Przerwę 
zrobimy jak skończymy informacje. 

d)ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Węgorzyno 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - materiały znajdowały się na bip - ie i do wglądu w 
biurze Rady. Informacja zamieszczona jest tam proszę o dyskusję, jeżeli Radni chcieliby się 
zapoznać. Ta informacja jest co roku tworzona w formie tabelarycznej i naprawdę tego jest 
dużo, ale jak ktoś chciał się zapoznać bo książka duża jest obszerna chyba, że Pani Kierownik 
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coś dopowie w temacie tej informacji. Czego ona dotyczy i co tu się może zmieniać? Proszę 

Pani Kierownik 

Pani Halina Jagielka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - w tej kwestii to w zasadzie 
krótko Ocena zasobów pomocy społecznej jest w y m ó g ustawowy od 5 lat. Ten dokument musi 
być sporządzony i przedłożony Radzie do 30 kwietnia tak się składa, że tą ocenę zasobów 
pomocy społecznej to nie dotyczy tylko pomocy społecznej tylko poli tyki społecznej w gminie. 
Jeżeli Pańs two rzucili okiem na zagadnienia które tutaj są w ocenie zasobów w porównaniu do 
lat poprzednich i z prognozą na przyszłe dotyczy oprócz pomocy społecznej i tych zadań, które 
Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje czyli pomoc, świadczenia rodzinne, fundusz są również 
zagadnienia dotyczące tak jak powiedziałam dotyczące poli tyki społecznej również żłobki, 
przedszkola ilość miejsc, tam ile brakowało. Informacje zdobywałam z poszczególnych 
jednostek, informacje od Pani Anety odnośnie stypendium, od Pani Róży odnośnie Komis j i 
Alkoholowej także to jest taka informacja odnośnie polityki społecznej w tej gminie jakie są 
zasoby i jak to się przedstawia. Odnośnie pomocy społecznej taka informacja szczegółowa 
zostanie przedstawiona jak co roku na przyszłej sesji myślę w czerwcu, bo wtedy sporządzany 
szczegółowo o tych zadaniach które w pomocy społecznej są realizowane w porównaniu z 
latami ubiegłymi. Ta ocena to tak jak mówię w y m ó g ustawowy musi być zrobiona i 
przedłożona Radzie Miejskiej do wglądu i to zostało zrobione 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Kierownik, czy jest dyskusja? jak jest 
mowa o pieniądzach to jest więcej dyskusji. Jeżeli nie ma więcej pytań to stwierdzam, że Radni 
się zapoznali z tym punktem 

e)informacja o przygotowaniu Gminy Węgorzyno do sezonu letniego 2015 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to jest na druk nr 4, proszę o pytania, były dzisiaj pytania 
na sesji odnośnie jezior, ścieżek wokół jeziora, proszę Radny Szyłowicz w tym punkcie 

Pan Radny Szyłowicz - w sprawie przygotowań do sezonu letniego omawial iśmy dosyć szeroko 
podczas posiedzenia komisj i przedwczoraj. Ja tylko chciałem zwrócić uwagę na j e d n ą rzecz, 
że praktycznie sezon letni rozpoczyna się 1 maja i trwa 4 miesiące nie 2 miesiące. Tutaj w tym 
programie przygotowania przykładowo podaję tutaj, że ustawienie po jemników na plaży w 
Cieszynie w Węgorzynie także przeznacza się na miesiąc lipiec, sierpień. W tym roku 
wyją tkowo mamy brzydką pogodę w maju, ale z reguły maj jest najpiękniejszym i 
najcieplejszym miesiącem w naszym klimacie. Dlatego jeszcze raz proszę zwrócić uwagę na to 
że sezon letni rozpoczyna się wcześniej niż tutaj opisujemy w informacji Gminy Węgorzyno 
do sezonu letniego. Przygotowanie plaży to też był temat szeroko opisywany zwłaszcza w 
Cieszynie. Tutaj właściwie nie doszliśmy do żadnego konsensusu, bo brak porozumienia 
między sołectwem a gminą w tym temacie jest dosyć odczuwalny kto za co powinien brać 
odpowiedzialność i chcemy to jakoś dopracować. Poza tym Komisja Budżetowo -
Gospodarcza, planuje objazdową wizytację plaż, czy kąpielisk w naszej gminie może wtedy 
dojdziemy do jakiś wniosków żeby to bardziej składnie wyglądało, dziękuje to tyle 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnemu Szyło wieżowi, proszę o dyskusję 
Radni. Chce radnych poinformować, że temat plaż to w niedługim czasie tydzień lub dwa 
myślę, że wszyscy Radni zrealizujemy postulat Radnej Sławskiej . Spróbujemy objechać nie 
tylko Komisja Budżetowo - Gospodarcza, ale w temacie tak jak kiedyś za poprzedniej kadencji 
objeżdżaliśmy drogi to żeby poznać też wsie, ale z głównym naciskiem na plaże. Myślę, że te 
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materiały, które mamy przed sobą po tej dyskusji na komisji a byłem na komisji i dyskusja była 

owocna, była taka treściwa. Myślę, że na koniec wypracuje się jakieś stanowisko z objazdu bo 

sezon tak jak Pan Radny mówi już trwa można powiedzieć teoretycznie się mówi lipiec, 

sierpień a czasami w maju, czerwcu są gorączki a później jest zimno, Pani Banasik proszę 

Pani Sekretarz - j a tak powiem ogólnie o czynnościach jakie już zostały podjęte jeżeli chodzi 

0 przygotowanie do sezonu letniego może one nie są tak do końca spójne z tą informacją, ale 
od maja już zostały ustawione pojemniki na odpady te zmieszane w czerwcu będą postawione 
na odpady segregowane. Pomost w Cieszynie został już naprawiony, uzupełnione zostały deski. 
Obecnie jest przygotowywany tutaj w Węgorzynie przy promenadzie mówią Panowie, że w 
piątek jutro najpóźniej będą to uzupełniać. Problem jest z pomostem na dzikiej plaży, bo jak 
Państwo wiecie lód go wypchnął jest połamany cały więc będzie tylko naprawiony. 
Wymienil iśmy j u ż tablice informujące o tym, że jest plaża niestrzeżona i jest zakaz kąpieli. 
Zlecone jest j u ż badanie wody będzie badane w czerwcu i później jeszcze chyba powtórzone 
w lipcu. T O I T O I będą ustawione tak jak w ubiegłym roku w lipcu i sierpniu, które będą 
opróżniane sukcesywnie przez f i rmy. W czerwcu będzie dowożony pasiek na wszystkie plaże 
to z ostatnich działań które już są podjęte i będą przed sezonem zrobione 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę można dopytać proszę sołtys z Mielna 

Pan Zybort Sołtys Sołectwa Mielno - j a mam pytanie czy ten planowany objazd po plażach to 
chodzi tylko o plaże oficjalne? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że nie wszystkie tylko praktycznie jak na 
sołectwo przyjedziemy to praktycznie sołtys się zaprezentuje to powie co ma i co by 
praktycznie chciał z tą plażą zrobić 

Pani Sekretarz - Ja jeszcze odpowiem odnośnie Pana pytania, plaże są kontrolowane przez 
Sanepid my mamy wytypowane 3 miejsca też nie jako plaże tylko miejsca do kąpieli. Jest to 
Cieszyno, Węgorzyno tutaj przy promenadzie i na dzikiej plaży. To jest pod kontrolą Sanepidu 
1 o to dbamy szczególnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - na sołectwach są plaże które Rady Sołeckie tam 
dofinansowały dowoziły piasek tak jest m.in. w Przytoni, Pani Sołtys z Mieszewa proszę 

Pani Kobielska Sołtys Sołectwa Mieszewo - j a się chciałam zapytać o pracowników z prac 
interwencyjnych, czyli nie dostaniemy już więcej pracowników tak?, tylko to będzie osba na 
dwie godziny. Jak to wygląda z pracownikami interwencyjnymi? 

Pani Sekretarz - w tym roku jest szczególny problem, jeżeli chodzi o pracowników na prace 
interwencyjne czy publiczne. Na dzisiaj funkcjonuje program prac społecznie - użytecznych 
10 godzin tygodniowo brak jeszcze jest programu na 8 godzin w ramach staży na terenach 
sołeckich. Z rozmowy z Dyrektorem biura pracy mam taką informacje, że pieniądze są na ten 
cel tylko jeszcze Powiatowy Urząd Pracy jak gdyby nie ogłosił tego naboru, że możemy składać 
albowiem ustalane są warunki poprzez Wojewódzki Urząd Pracy, ale obiecali zresztą mówili, 
że pieniążki są zabezpieczone i to ruszy, ale od kiedy jeszcze nie mam informacji od kiedy 

Pani Kobielska Sołtys Sołectwa Mieszewo - jest taki okres, że jest najwięcej tej pracy 

Pani Sekretarz - wiem Państwo często mnie pytacie a j a naprawdę nie mogę odpowiedzieć czy 
to będzie za tydzień czy to będzie w którymś tam momencie. Jak będę miała sygnał, że już 
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m o ż n a to b ę d ę się z Państwem kontaktowała żeby uzgadniać osoby które byście chcieli żeby 
pracowały, bo te osoby zawsze weryfikujemy pod kątem czy spełniają kryteria te które biuro 
pracy ogłasza. To są te kryteria głównie wiekowe, bo są programy do 30, są programy 50 plus. 
Jakie kryterium będzie do spełnienia w tym roku też jeszcze nie wiem 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje jes teśmy w temacie o plażach Radna Górniak 

proszę -

Pani Radna Górniak - j a mam jeszcze takie pytanie o plażach bo 3 plaże są zgłoszone do 

Sanepidu 

Pani Sekretarz - do badania wody 

Pani Radna Górniak - do badania wody czy m o ż n a by było zwiększyć np. o Sielsko duże 
jezioro być m o ż e tam nic się nie dzieje, ale mamy pikną plaże dobrze by było a także i inne 
chodzi o bakteriologiczne badania. Warto by było wiemy j a k ą mamy sytuację szamb każde 
domostwo nie ma warto by było zwiększyć tą liczbę kontroli 

Pani Kobielska Sołtys Sołectwa Cieszyno - ale to chyba wszędzie jest taki sam problem 
zawsze gdzie są palże to powinno być badane 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze Radny Szymko proszę 

Pan Radny Szymko - Wysoka Rado tak jak Radny Szyłowicz wspomniał na komisach była 
obszerna dyskusja i w zasadzie t j . informacja o przygotowaniu Gminy Węgorzyno do sezonu 
letniego 2015 skupiliśmy się przeważnie o plaże w Cieszynie tak m ó w i ą c krótko. Natomiast 
myślę, że tu chodzi o inne rzeczy również tu się mówi o bezpieczeństwie o utrzymaniu czystości 
o rekreacji o sporcie przecież. Każdy widzi jak się jeździ po Sołectwach naszych jest porządek, 
są koszone pobocza są ładnie utrzymane place zabaw, których mamy kilkanaście są wykoszone 
boiska, są zaplanowane różne imprezy także to nie tylko sama plaża. Oczywiście jest plaża w 
Sielsku bardzo fajna mieszkańcy zrobili. Jest tzw. dzika plaża na Mieszewie na Okrzei przecież 
też, jest jeszcze wiele do zrobienia, ale uważam z obserwacji, że na dzień dzisiejszy ta nasza 
gmina mimo, że sezon się rozpoczął 1 maja to jest wiele rzeczy zrobionych pozytywnych. Gdzie 
jak ktoś przyjedzie z zewnątrz to z dziećmi może na placu zabaw się zatrzymać który jest w 
danej miejscowości . Czy nawet na taką dziką plaże do Sielska zajechać jest dojazd, jest 
oznakowanie chyba stoi od tamtego roku od otwarcia, że nie jest źle na dzień dzisiejszy. A na 
pewno trzeba wodę badać gdzie ludzie korzystają nawet z dzikich plaż nie są wielkie pieniądze 
raz do roku m o ż n a się zorientować jezioro jest czyste ale tam wszystko do nich wpływa 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje za wystąpienie, jak życie znamy woda będzie z 
papierami dobrymi czy złymi lud i tak się będzie kąpał to jest normalne. Jeżeli nie ma dyskusji 
w tym punkcie to stwierdzam, że radni się z tą informacją się zapoznali 

f)Sprawozdanie z realizacji współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - t j . w materiałach na druku nr 5 również proszę o 
wystąpienia o dyskusję w tej informacji. Myślę, że tą informacje wszyscy mają, przeczytali ona 
jest w biuletynie Pani Radna Górniak 
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Pani Radna Górniak - myślę, że w tym punkcie podzielę się z Państwem informacją i 
zaproszeniem i oczekiwałabym tej dobrej współpracy w organizacji I V z kolei 7 czerwca będzie 
święcenie pól w Sołectwie Sielsko i bardzo bym chciała zaprosić właśnie do tej współpracy. 
Organizuje to Stowarzyszenie Kresowian Kuropatniki i Sołectwo Sielsko żebyśmy to żebyśmy 
to święcenie pól zrobili wspólnie z całą gminą. Ze względu na to, że w tym roku jest 70 rocznica 
pobytu tutaj na naszych ziemiach zachodnich pobytu polaków. Jesteśmy niedawno na tych 
terenach i chcielibyśmy takie uroczyste święcenie pól przeprowadzić w Sielsku, ale mając na 
względzie poświęcenie w ten sposób że z całej naszej gminy do czego bardzo serdecznie 
zachęcam do współpracy naszej Gminy Węgorzyno w organizowaniu tego święta, tej 
uroczystości. Wszystkie Sołectwa też zapraszam do tego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Dziękuje Radnej Górniak i za zaproszenie również za 
wystąpienie. Jeżeli nie ma dyskusji w temacie to kończymy punkt sprawozdanie na druku nr 5. 
Stwierdzam, że Radni się z tą informacją zapoznali 

g)informacja burmistrza z działalności między sesjami 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz zapraszam na fotorelacje (fotorelacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu) 

- ostatnia sesja była w marcu więc tutaj okres świąteczny był przed nami. I tak jest co 
roku w Przytoniu odbyła się kolejna edycja konkursu na najpiękniejszą Palmę 
Wielkanocną. Coraz więcej cieszy się powodzeniem, coraz więcej Sołectw przystępuje 
i coraz trudniej jurorom wybrać najpiękniejszą palmę, bo każda jest misternie upleciona 
i oryginalna 

- nazajutrz odbyła się Łobeska Baba Wielkanocna w ramach której Węgorzyno miało 
swoje stoisko na którym wystawiały się Sołectwa. Tutaj bardzo chcę podziękować za 
ten udział we wspólnej organizacji i promowaniu gminy Sołectwom, Mieszkańcom 
Sołectw przez ręce Państwa Sołtysów chciałabym podziękować również pracownikom 
naszego urzędu, promocji a szczególnie Panu Radnemu Krzysztofowi za osobiste 
zaangażowanie w to, że mogliśmy pochwalić się naszym zespołem ludowym z Runowa 
za to, że wraz z Sołtysem promowali przy użyciu naszych akcesoriów naszą gminę, 
dziękuję 

- pod koniec kwietnia mieliśmy w naszym powiecie inauguracje eliminacje 
Wojewódzkich D n i Olimpijczyka w ramach tego odbywało się sporo atrakcji, że tak 
powiem. Ponieważ już 24 kwietnia, czyli w piątek mieliśmy z tego tytułu Dni Sportu w 
naszych szkołach. Tutaj również chciałbym podziękować za współpracę dla 
Stowarzyszenia Sparta za to, że wstąpili do Marszałka o Granty za pozyskane środki 
zostały zakupione nagrody dla naszych szkół za organizacje tego święta sportu. Obie 
podstawówki oraz gimnazjum otrzymały po komplecie koszulek do reprezentacji 
swoich szkół, jak również Szkoła w Runowie zestaw Unihokeja 

- na terenie naszego miasta odbył się kolejny turniej „Bezpieczeństwo w ruchu 
drogowym" organizowane przez KPP Łobez i trzeba się pochwalić, bo mamy bardzo 
zdolnych uczniów, młodzież po raz kolejny są w czołówce będą reprezentować powiat 
w województwie 

- tu trochę więcej informacji i chciałabym podziękować Anetce, ponieważ ona pisała 
projekt, wniosek o pieniądze z Pomeranii. Udało się pozyskać ostanie do wzięcia 
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pieniądze. Tym razem już nie mogl iśmy daleko pójść żeby starczyło na „Lato z 
Węgorzem", bo rozliczenie miało być do końca maja, ale wymyślel iśmy wspólnie coś 
innego. Przeprowadzil iśmy w ramach pozyskanych pieniędzy szkolenie dla naszych 
strażaków i druhów z OSP z miejscowości w jakich mamy te jednostki. Mamy 20 
wykwali f ikowanych ratowników a cały projekt, znaczy się szkolenia odbywały się od 
końca marca aż do początku maja kończyły się egzaminem i zakończyło się strażacką 
m a j ó w k ą w weekend majowy. Gdzie uroczyście były wręczane i m zaświadczenia o 
u k o ń c z o n y m i zdanym egzaminie państwowego. Jak również przekazywany sprzęt i 
w ramach tego szkolenia trochę uzupełnili swój sprzęt, ale i z projektu który 
realizowaliśmy z RPO, czyli budowa I etapu remizy i sprzęt czyli: nowy samochód 
rozpoznawczo - gaśniczy, namiot kwatermistrzowski, zestaw hydrauliczny i zestaw do 
ratownictwa drogowego 

- w między czasie mieliśmy również otwarcie Street Workout Parku na naszej 
promenadzie. Tego uroczystego otwarcia dokonał Pan Marszałek wraz z grupą 
młodzieży. Była to grupa nieformalna która zainicjowała pomysł stworzenia w naszym 
mieście właśnie takich urządzeń do innego rodzaju ćwiczeń. Pan Marszałek w w ślad 
za osobami, które umieją na tym ćwiczyć próbował. Pan Marszałek również podczas 
swojej wizyty odwiedził strażaków, naszych druhów właśnie jes teśmy przed 
wybudowanym garażem trzy stanowiskowym rozmawia o kolejnych potrzebach 
naszych druhów i wie, że są nam potrzebne pieniądze na budowę kolejnych etapów tego 
obiektu w którym również siedzibę będzie miała nasza policja 

- 13 maja brałam udział w wyjeździe do Warszawy byliśmy w Ministerstwie Gospodarki 
jak również w dwóch instytucjach w Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości, jak 
i w Polskiej Agencji Inwestycji Zagranicznych. Próbujemy jak tylko m o ż e m y 
promować nasze tereny ściągnąć inwestorów na tereny nie tylko naszej gminy, ale i też 
całego powiatu 

- odbył się 16 maja Wieczór Poetów i Noc M u z e ó w to j u ż jest kolejna Noc M u z e ó w w 
naszej gminie. Tym razem m o ż n a było oglądać, przysłuchiwać się występom w 
obiektach takich jak: Biblioteka, Szkoła Podstawowa w Runowie Pomorskim i Szkoła 
Podstawowa w Węgorzynie 

i to wszystko jeżeli chodzi o fotorelację, uzupełnię o inne informacje: 

- 24 kwietnia odbyło się zgromadzenie sprawozdawczo - wyborcze, w Bierzwniku 
Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Gmin Cysterskich i chciałabym tutaj poinformować, 
iż decyzją wszystkich członków naszego Ogólnopolskiego Stowarzyszenia zostałam 
wybrana jako Wiceprezes ze względu, że Prezesem jest osoba z Wąchocka. A na terenie 
Województwa Zachodniopomorskiego jest najwięcej gmin, które m a j ą czy zabytki, czy 
żywych cystersów i zaproponowano, abym reprezentowała wszystkie gminy 
Województwa Zachodniopomorskiego. A przed nami wielkie wyzwanie, bo całe 
stowarzyszenie zostało powołane w Bierzwniku 10 lat temu było organizowane I forum. 
W t y m roku przypada jubileusz i ponownie jubileusz ma po zatoczeniu kręgu przez cała 
Polskę ma wrócić do Województwa Zachodniopomorskiego i we wrześniu mamy 
przygotować forum dotyczące cystersów 

- 24 kwietnia odbył się również w ramach sportu turniej tenisa ziemnego za co bardzo 
dziękuję Radnemu Nowackiemu, ponieważ za jął się całą organizacją i 
przeprowadzeniem tego turnieju 
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- Brałam udział w między czasie również w opracowaniu Lokalnej Strategii Rozwoju 
naszych terenów jaka jest nam potrzebna do aplikowania po środki unijne w ramach 
Lokalnej Grupy Działania CIW 

- Końcówka kwietnia to również apele z okazji świąt majowych w naszych szkołach 

- Na początku maja oczywiście Dzień strażaka i te majówki, które były na zakończenie 
szkoleń to już był początek obchodów Dnia strażaka. Następnie był uroczysty apel w 
Komendzie Powiatowej 

- W maju odbyła się dystrybucja jabłek z Banku żywności dla mieszkańców naszej 
gminy, jak również jabłka były rozdawane poprzez świetlice nasze. Dziękuje tutaj za 
współpracę Sołtysom, ale i oczywiście przede wszystkim dla OPS - u największe 
podziękowania, bo to oni na siebie największy trud przejęli 

- Odbyło się też Święto Przedszkolaka jak zwykle huczne i piękne. Na które z jeżdżają się 
przedszkola nawet z okolicznych gmin 

- Chciałabym poinformować, iż udało się pozyskać środki na realizację kolejnych 
programów. Program M u l t i spor, dwa wnioski napisaliśmy oba uzyskały akceptacje, 
będziemy niebawem podpisywać umowę, ale zajęcia j u ż się odbywają. Jedne są 
prowadzone dla dzieci w Szkole w Runowie, drugie tu w Węgorzynie. Prowadzącymi 
są: Pan Andrzej i Pan Łukasz Nowacki, ponieważ muszą być osoby z uprawnieniami 
trenerskim. To przy okazji jeszcze może powiem odpowiadając na jedno z pytań chyba 
Pani Sołtys z Runowa, która pytała o półkolonie. W tym roku przy współpracy z jednym 
ze Stowarzyszeń „LUKS Trójka" Stowarzyszenie napisało projekt, pozyskało 
pieniądze, gdzie partnerami jesteśmy zarówno gmina jak i nasze jednostki oświatowe i 
będą to półkolonie przez całe wakacje. Będą miały zajęcia i na naszych obiektach 
sportowych i czasami, ale rzadko bo wiadomo to są wakacje i dzieci niechętnie będą do 
szkoły wracały jak będzie potrzeba brzydka pogoda lub jakieś tam warsztaty to będą w 
salach w auli Gimnazjum i w sali biologicznej w Szkole Podstawowej w Węgorzynie. 
B ę d ą 4 turnusy łącznie 120 dzieci może brać udział półkolonie nie są takie ze się pokuje 
walizkę i się wyjeżdża i po dwóch tygodniach się wraca. Tylko półkolonie są na 
zasadzie, że rano się idzie jak na zajęcia będą w ramach tej półkolonii wyżywienie. W 
trakcie takiego turnusu dwutygodniowego będą 4 wyjazdy poza Węgorzyno w różne 
atrakcyjne miejsca. Oby tylko byl i uczestnicy, którzy się zadeklarują wziąć udział we 
wszystkich zajęciach, bo projekt trzeba rozliczyć 

Pani Radna Sławska - ale Pani Burmistrz ja przepraszam, że tak wchodzę w słowo to będzie 
tylko w Węgorzynie, czy to będzie w Runowie też? 

Pani Burmistrz - wnioskodawcy pisali na Węgorzyno, aj myślę ze gdyby dzieci się pojawiły z 
innych miejscowości i byłoby miejsce to jak najbardziej, ale to trzeba z organizatorami. Karty 
rekrutacyjne są do pobrania w sekretariacie szkół i również u nas też maja być nie wiem czy 
j u ż wyłożyli 

Pan Radny Nowacki - jeżeli można tutaj rozmawiałem z Panem Andrzejem super pomysł te 
półkolonie i się zapytałem to co Pani i uzyskałem odpowiedz pierwszeństwo będą miały dzieci 
z Węgorzyna, bo mówi 120 dzieci z Węgorzyna to też jest dużo może być ciężko. I mówił, że 
wtedy będą ewentualnie dzieci ze wsi mogły wziąć w tym udział. Tylko tu będzie taka kwestia 
dowozu tych dzieci jeszcze 
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Pani Burmistrz - dowozy nie są w tym projekcie uwzględnione są zajęcia, opieka, wyjazdy, 

wyżywienie 

Pani Radna Sławska - dziękuję bardzo 

Pani Burmistrz -

- 13 maja w Mieszewie było spotkanie z rodzicami dzieci, które uczęszczają do tej pory 
do szkoły w Dobrej a od 1 września chcielibyśmy, aby uczęszczały do naszych szkół. 
Dzisiejszego dnia są dni otwarte Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim jak i w 
ramach święta w Gimnazjum. Rodzice wraz z dziećmi zostali ze swojej miejscowości 
dowiezienia najpierw na godzinę 9:00 do Runowa Pomorskiego tam mieli możliwość 
zapoznać się z ofertą j a k ą szkoła ma, uczestniczyć w uroczystościach. Po czym na 
godzinę 10:30 zostały przewiezione te osoby do naszego Gimnazjum, gdzie również 
była prezentacja były ciekawe lekcje w każdej myślę z klas były przedstawienia i po 
polsku nawet „Kopciuszek" w j ęzyku angielskim. Wszystko prezentowali nasi 
uczniowie młodzież gimnazjalna sama prezentowała co w naszych szkołach m o ż n a się 
nauczyć 

- Jeśli chodzi jeszcze o fundusze Unije to w między czasie podpisaliśmy u m o w ę na 
dofinansowanie zadania pod nazwą „Budowa kanalizacji deszczowej wraz z 
odtworzeniem nawierzchni na ulicy: Witosa, Pionierów, Zamkowej i Sikorskiego". To 
co Pani Radna pokazywała na slajdach. M a m nadzieje, że udałoby się nam zrealizować 
i zrobić tak, że po robotach budowlanych będą w końcu ładne nawierzchnie 

- Również podpisaliśmy u m o w ę i pozyskaliśmy środki z FOGR - u na remont kolejnej 
drogi w naszej gminie. Państwo wiecie na co składaliśmy na drogę w Sarnikierzu 
niestety nie dostaliśmy pełnej kwoty o j aką wnioskowaliśmy mogliśmy otrzymać 
316.000 zł dostaliśmy tylko 80.000 więc 240.000 musimy dołożyć z innych jakby 
zadań. Tutaj to co Radny Łukasz Nowacki mówił, bo materiały są przygotowane więc 
Państwo wiecie, że oddalamy na dalszy plan remont nawierzchni na osiedlu 40 - lecia, 
bo musimy zrealizować remont drogi w Sarnikierzu i musimy znaleźć skądś wziąć te 
240.000. Dlatego pewne plany inwestycyjne bez dofinansowania, gdzie nie jes teśmy 
zobowiązani żadnymi granicznymi terminami musimy przełożyć na późniejszy czas. 
Oczywiście być może j u ż też odpowiem na tą interpelacje j a wielką nadzieje mam, że 
tak powiem, że w następnych miesiącach otrzymamy informacje o dołożeniu i 
zwiększeniu tej dotacji. Ponieważ tak się odbywało w latach poprzednich, że nie 
wszystkie gminy, które otrzymały tak niewielkie dofinansowanie odważyło się 
remontować swoje drogi. W związku z tym, była niewykorzystana pula pieniędzy, która 
była rozdysponowana wśród tych, które jednak remont przeprowadziły. Mam nadzieje, 
że tutaj też otrzymamy do tych 80.000 jeszcze ki lka ładnych dziesiątek tysięcy i myślę, 
że wtedy znowu będziemy na sesji się spotykać żeby te pieniądze spowrotem wrócić 
na to miejsce z którego teraz zabraliśmy, czyli z przeznaczeniem na remonty 
nawierzchni na osiedlu 40 - lecia. I jeszcze co dodam to co Państwu powiedziałam 
przed chwileczką, że podpisaliśmy umowy na dofinansowanie przed nami są przetargi. 
W przetargach również jest możliwość, że wykonawcy chcąc mieć prace i otrzymać 
zlecenie te ceny szacunkowe, kosztorysowe, inwestorskie jednak ulegną obniżeniu i to 
też będą oszczędności, które wrócą na miejsce osiedla 
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- Jeśli chodzi o inwestycje, to co Państwo już widzieliście na slajdach budynek remizy I 
etap, już trwają prace wykończeniowe za chwile będą się nasi druhowie wprowadzać 
do tych garaży 

- Przebudowa drogi w Kąkolewicach jest już też końcowy etap, oświetlenie hybrydowe 
przy tej drodze już od ładnego czasu świeci, funkcjonuje. Tak jak już wcześniej 
mówiłam i informowałam, że lada dzień będą już stały kolejne lampy hybrydowego 
oświetlenia w miejscowości Runowo Pomorskie na ulicy Dębowej jak również od 
przejazdu do cmentarza 

- Jeśli chodzi o naszą aglomerację to t rwają prace projektowe na etep I I czyli Runowo 
Pomorskie i Połchowo. Projektowana jest kanalizacja sanitarna oraz wymiana sieci 
wodociągowej 

- Natomiast jeśli chodzi o aglomerację I to tylko pierwszy kawałek jest podłączony, 
podłączeni są mieszkańcy i zrzucają ścieki na naszą oczyszczalnię. Kolejni mieszkańcy 
mam nadzieję, że będą w najbliższej przyszłości przełączani a to dlatego, że jesteśmy 
w przeddzień również ogłaszania przetargu na poprawki kolejnych odcinków 
aglomeracji I 

- Posterunek pozostaj e bez zmian organizacyjnych to j u ż wiemy, dziękuj ę w tym miej scu 
wszystkim mieszkańcom którzy swoją opinię wyrazili na listach, bo nie mieli 
możliwości oczywiście być na debacie społecznej 

- Zamontowane pasy zwalniające w Wiewiecku to też była już mowa. To jeszcze ze 
spraw bezpieczeństwa chciałam poinfonnować, że dokończono chodnik an ulicy 
Drawskiej na końcówce 

- Oraz zamontowaliśmy lustro na wyjeździe z ulicy Zielonej, jeśli byłyby jakieś pytania 
to bardzo proszę 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jakieś pytania do Pani Burmistrz? Pani 
Kierownik 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - j a chciałabym tylko 
powiedzieć infonnację o zaproszeniu na giełdy pracy spotkanie z pracodawcą f inna M I L E X . 
Firma M I L E X była u nas w Ośrodku Pomocy Społecznej, przyjechał przedstawiciel 
pracodawcy i z ofertą dla wszystkich mieszkańców, którzy by chcieli tam podjąć prace, 2 
czerwca o 9:30 tu na sali jest zarezerwowany termin i sala i we współpracy żeby wszyscy sołtysi 
przekazali swoim mieszkańcom 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Kierownik, czy są jakieś dopytania do 
Pani Kierownik, potem będzie dyskusja w odpowiedziach na interpelacje, ale w tym punkcie 
uzgodniłem z Panią Starostą, że w tej chwil i informację złoży dla radnych i wszystkich 
obecnych. Tu się nasuwa też temat, bo było parę pytań to myślę, że Pani Starosta też się 
ustosunkuje do tych interpelacji, proszę Pani Starosto 

Pani Grażyna Karpowicz Wicestarosta Powiatu Łoheskiego - Witam wszystkich Panie 
Przewodniczący, Pani Burmistrz chciałabym w imieniu Starosty przedstawić krótką informację 
z tych działań jakie wykonaliśmy za pierwsze 5 - 6 miesięcy nowej kadencji. Oczywiście nie 
będę tutaj przedstawiać szczegółowo tylko skupie się na ważniejszych tematach, które prosił 
Starosta żeby przekazać. Mianowicie proszę Państwa pierwszy najważniejszy temat w powiecie 
to jest w tej chwil i prace nad kontraktem samorządowym. Kontrakt samorządowy wyjaśnię, że 
jest to porozumienie trzech powiatów: łobeskiego, drawskiego i świdwińskiego i w ramach tych 
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trzech p o w i a t ó w powstała strefa centrum. W ramach tej strefy centrum mamy pozyskiwać 
fundusze z nowego budżetu unijnego na przedsięwzięcia: gospodarcze, edukacyjne, 
turystyczne w ramach tego kontraktu przez najbliższe 7 lat. Trwają intensywne prace wszystkie 
właściwie powiaty pracują nad tymi kontraktami chciałam się Państwu pochwalić, że 
przedwczoraj delegacja z powiatu łobeskiego i drawskiego pojechali z prezentacją taką roboczą 
naszego kontraktu. Przedłożyli do dalszych uwag i wniosków czekamy na opinię, ale pierwsza 
opinia jest służb Marszałka pozytywna byl i mile zaskoczeni, że do kontraktu w naszej strefie 
centrum zgłosiło się tyle przedsiębiorców, bo najgorsza była obawa, że mimo dużej akcji 
propagowania tego kontraktu przedsiębiorcy na początku podchodzili do tego bardzo 
sceptycznie. Późnie j jednak przy współpracy gmin i zainteresowania osobistego burmistrzów 
kontaktów ze swoimi lokalnymi przedsiębiorcami zaczęły spływać przez urzędy ankiety do 
kontraktu i u d a ł o się proszę Państwa trzy główne takie osie gospodarcze w strefie centrum 
zaplanować. Myślę, że dalsze prace nad kontraktem będą przebiegały pozytywnie Marszałek 
zapowiada, ż e koniec tego roku początek najdalej przyszłego może j u ż być ogłoszony konkurs 
na kontrakt. Będz iemy miel i czas by składać 5 miesięcy projekty do kontraktu więc czasu jest 
mało, bo ten czas szybko ucieka. W porozumieniu z burmistrzami będziemy prowadzić 
intensywne prace nad kontraktem. Jeszcze tylko powiem, bo są obecni rolnicy, że bardzo nam 
zależy żeby do strefy centrum do kontraktu weszła chociaż jedna grupa producencka. Bo mimo 
że jest to drugi budżet unijny nie udało się stworzyć grupy producenckiej w żadnym powiecie 
ani drawskim, świdwińskim czy łobeskim żeby mogła grupa skorzystać z funduszy. Tu 
będziemy jeszcze rozmawiać z przedstawicielami rolników, aby jednak jakaś grupa rolników 
odważyła się przy wsparciu swoich gmin i starostw wejść do tego projektu. Następna proszę 
Państwa w a ż n a uwaga to zmieniamy myślenie o powiecie chcemy postawić na rozwój ekologii 
w większym stopniu korzystać z odnawialnych źródeł energii. Tutaj bardzo dobrze, że j u ż 
burmistrzowie zaczęli realizować inwestycje w zakresie źródeł pozyskiwania energii z innych 
źródeł w Węgorzynie powsta ją inwestycje właśnie to oświetlenie hybrydowe w Resku również 
powstały dwie lub trzy farmy wiatrowe w powiecie łobeskim również w innych powiatach. Z 
ewidencji urbanistyki, dwie kolejne fermy wiatrowe j u ż zgłosiły wnioski o pozwolenie na 
budowę więc wykorzystujemy te walory przyrodnicze jakie mamy do pozyskiwania energii z 
wiatru, również wzrasta sami Państwo wiecie zainteresowanie mieszkańców solarami czyli 
pozyskiwanie energii słonecznej. To jest dobry prognostyk na przyszłość, bo rząd polski musi 
się wywiązać z nałożonego na nasz kraj udziału procentowego w pozyskaniu energii właśnie 
ze źródeł odnawialnych a nie tylko z węgla. Także zapisaliśmy ten kierunek rozwoju powiatu 
w kontrakcie samorządowym i tutaj trzy f i r m y w kontrakcie są które chcą budować instalacje 
z odnawialnymi źródłami energii. 

Jeżeli jesteśmy przy gospodarce proszę Państwa ważne są przy gospodarce drogi od 
razu przejdę do tego tematu, bo w sprawie dróg to zawsze jest dużo pytań i oczekiwań, że te 
drogi ulegną poprawie. Proszę Państwa przyjęliśmy w Starostwie program dwuletni naprawy 
dróg i budowy chodników nie można mówić o poprawie chodników, bo w większości przy 
drogach powiatowych tych chodników nie ma. Więc jest przyjęty program dwuletni 
uzgodniony z burmistrzami są to zadania najważniejsze do wykonania. Został ten plan dwuletni 
przyjęty będzie on realizowany, uzgodnienia są takie, że jeżeli burmistrzowie będą chcieli 
jakieś przedsięwzięcie zmienić to oczywiście tutaj nie ma problemu. Tutaj na prośbę Pani 
Burmistrz została w tym programie dwuletnim ujęta droga Kościuszki na Przytoń, ale proszę 
Państwa pojawiła się dwa dni temu u Marszałka jak była grupa związana z kontraktem pojawiła 
się szansa, że ta droga m o ż e być wykonana w ramach pieniędzy unijnych z kontraktu, dlatego 

Strona 22 z 60 



że nie ma już „schetynówek" te pieniądze tzw. „schetynówki" zostały przesunięte do 
programów regionalnych i starostowie na konwencie starostów uzgodnili, że te pieniądze w 
programie regionalnym mają być jak to się mówi po równo podzielone na wszystkie powiaty i 
jakieś tam miliony zostaną przeznaczone tutaj dla strefy centrum i dla powiatu łobeskiego. Nie 
wiemy jaka to będzie kwota, jest sygnał że mamy do kontraktu włożyć drogę powiatową z tym, 
że od razu jest mocny nacisk, że ma to być droga powiązana z drogą wojewódzką bądź krajową. 
Marszałek nam podkreśla, że on ledwie wybronił pieniądze na drogi lokalne i dlatego unia 
obwarowała fundusze na drogi lokalne, że m a j ą właśnie służyć poprawie całego układu 
komunikacyjnego droga powiatowa, wojewódzka i krajowa. Także tutaj na pewno będzie 
spotkanie z burmistrzami uważam, każdy burmistrz będzie chciał przeforsować do kontraktu 
swoją ważną drogę, którą ocenią ze swojego poziomu gminy, że ona jest ważna dla gospodarki. 
Myślę że to w najbliższym czasie będzie rozstrzygnięte i według mnie sprawa Kościuszki na 
Przytoń jest to droga świetnie skomunikowana, jest z drogą wojewódzką również jest nacisk na 
położenie f i r m przy drodze Kościuszki mamy Piekarnie, jest firma Pana Adamusa, Tartak. 
Myślę, że ta droga będzie spokojnie do programu zobaczymy co sprzedawią jeszcze pozostałe 
gminy jaka będzie jeszcze ostatecznie decyzja Starosty. 

Również proszę Państwa pracujemy nad programami, które mają dać miejsca pracy 
takie sezonowe dla mieszkańców powiatu, tutaj właśnie dużo było pytań właśnie o te programy 
z Urzędu Pracy, bo jedyne źródło pozyskiwania pieniędzy na programy to jest właśnie Urząd 
Pracy. Tutaj mam dobrą dla Państwa nowinę wczoraj dyrektor Urzędu Pracy był w 
Wojewódzkim Urzędzie Pracy już ostatecznie uzgodnić wykorzystanie już nie pamiętam jaka 
tam jest kwota nie będę strzelać właśnie na dodatkowe programy związane z łagodzeniem 
bezrobocia: straże, prace interwencyjne. Oczywiście jest warunek zatrudnienia na miesiąc lub 
dwa po zakończeniu tych prac, bo teraz proszę Państwa Ministerstwo rozlicza Urzędy Pracy z 
efektywności liczy się każdy przepracowany miesiąc po zakończeniu programów z Urzędu 
Pracy. Także musimy się zastanowić w powiecie o wprowadzeniu we wszystkich jednostkach 
chociaż po jedno dwa miejsca pracy w ramach programu. Dlatego, że proszę Państwa potem 
od wykonanych efektywności w powiecie wykorzystania środków jest progresja i przychodzą 
coraz większe pieniądze. Więc jak będziemy tylko skąpić, że nie zatrudnimy tego pracownika 
bo trzeba go na miesiąc potem zatrudnić j u ż ze swoich funduszy to dojdziemy do takiego 
pułapu, że te środki będą coraz bardziej zmniejszane a tego byśmy na pewno wszyscy nie 
chcieli więc trzeba podjąć odważne decyzje. 

Programy już są gotowe na biurku u Starosty to jest program 3 letni „Zebra" dotyczy 
porządkowania dróg powiatowych. Taki tu jest zamysł Starosty, żeby wciągu trzech lat 
wszystkie drogi powiatowe zostały oczyszczone z krzewów oczywiście z krzaków na zakrętach 
na łukach krzewy, krzaki które rosną w poziomie i służą zatrzymywaniu śniegu będą tylko 
przycinane a nie będą wycinane. Pozostałe według oceny drogowców zbędne zakrzaczenia 
wszystko ma być wycięte. Czyli takie totalne oczyszczenie dróg powiatowych został na 3 lata 
ten program rozpisany każdego roku jest w programie „Zebra" 10 osób do zatrudnienia do 
końca roku do grudnia po dwie osoby z każdej gminy tutaj mamy taki podział. 

Również jest napisany gotowy program na stworzenie grupy brukarsko - kamieniarskiej 
ta grupa ma powstać żeby po to żeby przekładać na terenie powiatu drogi, które są brukowe. 
Takich dróg jest bardzo dużo w powiecie tak tłumaczył Dyrektor Bernacki Dyrektor Dróg 
Powiatowych, że do tej pory wszelkie przetargi na wyłonienie firmy do przewożenia drogi 
brukowej były bezskuteczne. Firmy nie chcą przekładać dróg brukowych najlpiej zalać to 
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asfaltem. Natomiast M y jesteśmy zainteresowani, aby utrzymać te drogi brukowe po 
przełożeniu ich. Odbyły się j u ż dwa szkolenia bezrobotnych na brukarzy jest j u ż taka ekipa 
przygotowana z uprawnieniami z kwalifikacjami i ten program również jest planowany na dwa 
lata tak żeby w dłuższym czasie zrobić kilka dróg brukowych w całym powiecie. M i n i m u m po 
jednej drodze w każdej gminie i proszę Państwa o drogach to chyba wszystko co zapisałam. 

Zarastanie dróg powiatowych tutaj pamiętam była uwaga. Jest taka maszyna w 
Zarządzie D r ó g Powiatowych do oczyszczania dróg to myślę, że ona ma tam rozpisane 
wszystkie drogi jakie są do wykonania. Przekażę koledze Staroście Żukowi, który ma drogi w 
swojej kompetencji czy są przewidziane do oczyszczenia jakieś drogi terenie naszej gminy, 
jeżeli jest taki problem na odcinku Runowo - Połchowo myślę, że powinno to być zrobione. 

Również proszę Państwa wspomnę w dwóch zdaniach o programach społecznych, bo 
one są również ważne. W tej chwil i właśnie dzisiaj został podpisany program pomiędzy 
Starostą a Regionalnym Centrum Pomocy Społecznej w Szczecinie na program pilotażowy, 
który wprowadza Marszałek w województwie i na ten pilotaż zostały wybrane dwa powiaty 
powiat stargardzki i powiat łobeski. Powiaty, które m a j ą według oceny Pani Dyrektor 
Regionalnego Ośrodka Pomocy Społecznej bardzo dobrą politykę społeczną, prorodzinną. 
Więc tutaj m o ż n a powiedzieć, że powiat został wyróżniony chociaż projekt musiał być 
napisany poprawnie z zachowaniem wszystkich standardów. Jesteśmy bardzo zadowoleni, że 
ten program wchodzi proszę Państwa będzie przeznaczony dla wszystkich bo do tej pory 
programy społeczne były kierowane do rodzin spełniających standardy otrzymania pomocy z 
opieki społecznej . Ten program będzie dla wszystkich którzy będą się chcieli spotkać z 
psychologiem, pedagogiem szukają porady będą działały trzy gabinety poradnictwa. Więc w 
niedługim czasie poprzez PCPR dostaniecie informację o rekrutacji do tego programu. I 
również proszę Państwa programy, które już finalizujemy chcemy podpisać umowy t j . program 
społeczny dowożenie, organizacja transportu dla osób niepełnosprawnych na komis ję 
orzekania do Stargardu, które z różnych p o w o d ó w m a j ą problemy z dostaniem się na komisję. 
Program j u ż jest wprowadzony tak pilotażowo od miesiąca marca testujemy ile osób z tego 
programu w powiecie chce skorzystać. Starosta wykonał już takie działania, że komisja ds. 
orzekania w Stargardzie wysyła zawiadomienie do osoby, która ma stanąć na komisj i z taką 
nadrukowaną informacją, że jest możliwość skorzystania z bezpłatnego transportu w 
uzgodnieniu z PCPR powiat łobeski i osoby się zgłaszają. Więc przewidujemy, że jest coraz 
większe zainteresowanie z miesiąca na miesiąc wykorzystujemy do tej akcji transport jak i jest 
w jednostkach powiatowych t j . Dom Pomocy Społecznej Resko, D o m Dziecka w Łobzie, które 
m a j ą zakupione samochody, busy do przewożenia osób niepełnosprawnych. I żeby po prostu 
ten transport był jeszcze bardziej wykorzystany Starosta chce realizować taki program, aby 
osoby niepełnosprawne mogły spokojnie dojechać na komisje orzekania, bo wiadomo jak 
chodzą pociągi czy autobusy, a każdy prywatny transport osoba musi zapłacić. 

Proszę Państwa trzeci program, który też j u ż chcemy podpisać porozumienie z Bankiem 
Żywności mianowicie dostawy żywności dla mieszkańców powiatu, który chcemy realizować 
z Bankiem Żywności w Szczecinie też już ki lka miesięcy t rwają rozmowy, ponieważ program 
ten który realizuje Bank Żywności obwarowany jest bardzo rygorystycznie. Osoby które 
otrzymują pomoc muszą otrzymujmy pakiet pokwitować itd. żadna z organizacji społecznej nie 
chce realizować tego programu. Na razie program jest tak można powiedzieć tylko w m a ł y m 
stopniu realizowany zorganizowaliśmy magazyny w Nowamylu gdzie z Banku Żywności ze 
Szczecina żywność jest dostarczana tirami do magazynów w Nowamylu a z Nowamylu gminy 
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już w ramach współpracy poprzez swoje Ośrodki Pomocy Społecznej muszą odebrać i 
rozdysponować wśród swoich mieszkańców. Takie porozumienie jest przygotowane do 
podpisania za koszty realizacji tego programu ze Szczecina żywność do magazynów w 
Nowamylu koszty będzie ponosił powiat. Natomiast do odebrania towaru żywnościowego z 
magazynów w Nowamylu już na konkretną swoją gminę i rozprowadzenie przez mieszkańców 
to już ma być koszt gmin. Kierownicy OPS - ów są o tej akcji informowani, ponieważ 
przygotowane porozumienia będą gminy podpisywać wraz z OPS - ami. Myślę, że wszystkie 
te programy społeczne poprawią sytuację mieszkańców powiatu i to jest ważne. 

Podsumowując proszę Państwa te pierwsze pól roku chcę podkreślić bardzo dobrą 
współpracę z gminami, Starosta chciał podziękować za dotychczasową współpracę Pani 
Burmistrz, co miesiąc praktycznie odbywają się takie zespoły burmistrzów i wójta bo jest jeden 
wójt z Radowa na których są omawiane bieżące sprawy dla powiatu. Więc ta współpraca układa 
się bardzo dobrze, jest dobry myślę przepływ informacji i przekazujemy sobie ważne 
informacje, które są istotne. Oczywiście również proszę Państwa przygotowujemy biuletyn, 
który będzie na stronie powiatu i zachęcamy Państwa do wchodzenia na naszą stronie została 
ona w ostatnim czasie zmieniona dodanych jest bardzo dużo informacji również o czytanie tego 
biuletynu, bo tam jest również bardzo dużo informacji i dla radnych i dla sołtysów. Więc myślę, 
że Państwo skorzystają tyle Panie Przewodniczący dziękuję za udzielenie m i wystąpienia i 
dziękuję Państwu za uwagę 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Staroście za złożenie informacji, jeżeli by 
były pytania jakieś to proszę pytać? Myślę, że Pani Burmistrz pierwsze pytanie a potem Radni 
i Sołtysi, Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz - j a tylko chciałabym uzupełnić informację a wiąże się też z interpelacją 
Przewodniczącego odnośnie informacji w prasie o drodze do Przytonia. Tutaj podziękowania 
dla Pana Radnego Zielińskiego, który się zajął tematem na wniosek swoich mieszkańców, 
sprawdził u mnie jakie są plany powiatu odnośnie dróg powiatowych. Niestety ta droga do 
Przytonia nie była ujęta. Było dokończenie chodnika w Cieszynie i pomoc w dokumentacji 
chodnika w Połchowie przewidziane tylko, ale bardzo się cieszę Pani Starosto proszę o 
przekazanie podziękowań dla Pana Starosty za umieszczenie tej drogi w swoich planach 
inwestycyjnych, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Łuksza proszę 

Pani Radna Łuksza - ja mam pytanko odnośnie tego programu dowożenia niepełnosprawnych. 
Czy to jest jakoś obwarowane, że tam jakiś dochód? czy to jest dla wszystkich 
niepełnosprawnych? czy to jest bez znaczenia? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki- ja mam pytanie odnośnie tego samego programu co Pani Łuksza jak to 
wygląda w praktyce, czy np. osoba która ma informację o tym, że to będzie w jakimś terminie 
to orzecznictwo w Stargardzie. Czy ta grupa jest w Łobzie tworzona i jedzie parę osób w tym 
samy dniu z powiatu łobeskiego po tych konsultacjach z tymi lekarzami orzecznikami? czy po 
prostu każda osoba się indywidualnie zgłasza i indywidualnie dowozicie? 

Pani Wicestarosta Powiatu Łobeskiego - proszę Państwa od marca wykonanie tego projektu 

wygląda w ten sposób, że tak jak mówiłam Starosta poprosi komisję orzekania w Stargardzie 
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żeby zawiadamiały na każdym wezwaniu na komisję, że bezpłatny transport jest do 

uzgodnienia w PCPR w Łobzie i podany jest telefon. Osoby, które się tam doczytają, że jest ta 

uwaga dzwonią do PCPR - u poda ją datę kiedy m a j ą stawić się na komisj i z tym, że jest jeszcze 

takie porozumienie z Panią Dyrektor Zespołu Orzekania w Stargardzie że p lanują maksymalnie 

na jeden dzień powiat łobeski. I to pozwala nam jeżeli jedzie autobus ten największy 20 parę 

miejsc z OPS - u to wyrusza z Reska po drodze wszystkich zbiera na telefon ludzie są 

powiadomieni o której mniej więcej będzie ten autobus gdzie m a j ą czekać, przeważnie czekają 

koło urzędów i on jedzie z n imi do Stargardu na komis ję . Czeka na wszystkich jest potem 

zbiórka wszyscy wsiadają do autobusu i wracają do powiatu i są zostawiani każdy w swojej 

gminie. Także do tej pory chyba 4 - 5 takich akcji było przeprowadzonych, jeżel i jest zgłoszeń 

co najmniej 3 osoby to akcja jest odwołana, bo trudno by było gdybyśmy wysłali busa 20 

osobowego dla 3 osób, ale jak j u ż jest większa ilość osób to wtedy jest transport zorganizowany. 

Myślę, że tu musi być jeszcze większa współpraca z opieka społeczną. Państwo na pewno 

znacie te osoby i możecie to rozpropagować, bo nie każdy doczyta się tam, że jest tam taka 

uwaga i taki zapis, ale j u ż niedługo. Jak zatwierdzimy ten projekt w zarządzie to ogłosimy to 

w prasie w mediach to myślę, że będzie się rozpowszechniać, myślę że jest to pożyteczna usługa 

dla mieszkańców 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Starosta, proszę Sołtys z Mielna 

Pan Zybort Sołtys Sołectwa Mielno - Pani Starosto j a mam pytanie czy w ramach kontraktu 

samorządowego na początku Pani mówiła, czy jest możl iwość żeby gmina mogła z tych 

środków pozyskać pieniądze np. na zmianę Studium uwarunkowań dla konkretnej wioski, 

mowa była o inwestycjach o przedsiębiorstwach, drogi i turystyka. Czy jest to w ogóle 

możl iwe? 

Pani Wicestarosta Powiatu Łobeskiego - nie m o ż e m y takiego zadania zaplanować taka jak 
m ó w i ł a m rozwój gospodarczy, czyli uzbrojenie strefy łobeskiej w Łobzie, drogi prowadzące 
właśnie do strefy. Następnie bardzo dużo jest projektów edukacyjnych dla szkół, przedszkola, 
podstawowe, gimnazja i ponad gimnazjalne teraz jeszcze turystyczne, czyli pracujemy nad 
takim pomysłem, aby stworzyć taki plaster turystyczny gospodarstw agroturystycznych. 
Będziemy zbierać osoby zainteresowane pozyskaniem środków na wykonanie co najmniej 
dwóch pokoi z osobnym węzłem sanitarnym do przyjmowania gości. Proszę Państwa 
spotykamy się z tym, że jak są imprezy a coraz więcej jest imprez w powiecie to jest problem 
bo nie m a j ą gdzie spać bardzo nam dużo osób zgłasza. Nawet właściciele kwater 
agroturystycznych, które są i działają twierdzą że w środku nocy ktoś zajedzie i zapuka nie 
m a j ą do kogo odesłać. Po prostu sądziliśmy, że te kwatery agroturystyczne będą powstawać jak 
grzyby po deszczu. Najlepsze warunki do tworzenia kwater m a j ą rolnicy ponieważ m o g ą w 
ramach swojej działalności rolniczej udostępniać pokoje. Natomiast osoba, która nie jest 
rolnikiem zaraz wchodzi w ZUS 1.000,00 zł miesięcznie wiadomo ten gość jest tylko w sezonie 
więc to j u ż jest problem ale przygotujemy podpowiedziały nam służby Marszałka, że m o ż e m y 
jeszcze zaproponować taki plaster turystyczny do którego wpiszą się gospodarstwa 
agroturystyczne a właściciele d o m ó w którzy chcą zrobić dwa pokoje to tylko to m o ż e m y 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej- dziękuję Panie Starosto, proszę pytanie Pani Kierownik 

Pani Jagielka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - Ja tylko chciałam 
dopowiedzieć do tego co Pani Starosta wspomniała dowóz osób niepełnosprawnych na wniosek 
PCP - u przy współpracy oczywiście u nas jak wydajemy dokumenty osobą które chcą iść na 
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komisje informujemy, że jest taka możliwość. Także osoby które do nas trafią po ten dokument 
to in fonnac ję uszykują pierwsza sprawa. Druga sprawa o projekcie o którym Pani wspomniała 
co powiał łobeski wszedł w to i stargardzki osobiście miałam możliwość zapoznania się z tym 
projektem jest pod nazwą „Akademia rodziny" pod tytułem „Zdążyć przed rozwodem" i to 
będzie realizowane w trzech modułach, czyli dla narzeczonych, dla małżonków i dla dziadków. 
Bardzo fajna sprawa będzie rozpropagowany przez powiat na gminy i wiem, że dzisiaj jest 
pierwsze szkolenie trenerów czyli osób, które będą prowadzić te warsztaty pewnie w lipcu 
j u ż ruszy, także fajna sprawa. A odnośnie dystrybucji żywności ta dystrybucja o której Pani 
wspomniała z Banku żywności jest obwarowana przepisami, także jak z jabłkami, że Wojewoda 
nas tam poprosił żeby się zaangażować w te jabłka z Zagłębia trafiły do mieszkańców skoro 
zostały w kraju. Dystrybucja żywności z Banku żywności będzie się odbywała w organizacjach 
pozarządowych to nie ośrodki pomocy, a ośrodki pomocy nie wyda ją tak powiem. Ośrodki 
pomocy wyda ją skierowani swoim klientom i z tym dokumentem klient ośrodka pomocy, który 
ma uprawnienia bo to będą takie paczki żywnościowe do otrzymania tej pomocy do organizacji, 
która to będzie realizować —7-

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - a proszę jeszcze Radny Szymko 

Pan Radny Szymko - korzystając że jest Pani Wicestarosta to mam takie pytanie dot. pieniędzy 
które Lasy Państwowe w 2014 roku 8.000.000 wpłaciły do budżetu państwa, które miały być 
konkretnie na drogi lokalne, gminne. Czy na terenie naszego powiatu czy Pani Wicestarosta ma 
jakieś rozeznanie. Czy jakieś pieniądze wpłynęły do powiatu?. Jeżeli wpłynęły czy została jakaś 
droga zrobiona?, bo podobna kwota jest w 2015 roku to były pieniądze znaczone konkretnie na 
drogi lokalne media to dokładnie przedstawiały 

Pani Wicestarosta Powiatu Łobeskiego - nie mam na dzisiaj informacji i wiedzy na ten temat 

sprawdzę i myślę, że tutaj informacja do Państwa dotrze. Może jeszcze nie przyszły pieniądze 

do budżetu, bo to wiadomo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Szymko pracuje w lasach i wie jak te pieniądze 
szybko z konta zeszły, ale na nasze nie wpłynęły. Podsumowując wystąpienie Pani Starosty 
myślę, że m a j ą c naszych radnych i Panią Starostę na takim wysokim stanowisku myślę, dla 
gminy będzie sprzyjający. Bo jak ktoś był z naszych mieszkańców w Starostwie to zawsze 
spływały jakieś pieniążki dla gminy wszystkie gminy też muszą coś dostać, ale jak się jest na 
górze widzę jest rady powiatowy jest Pani Starosta to takim okiem czasami trzeba nieraz 
poprzeć, bo to ma służyć dla mieszkańców czy drogi czy plaże to i tak u nas zostanie. Kiedyś 
minister dawno, temu mówił pamiętaj w Warszawie jesteś krótko i co Ci się uda przyciągnąć 
na wieś do nas to to będą pamiętać, bo to że tam byłeś co zostanie w naszej gminie to będzie 
nam służyć będą mieszkańcy też wiedzieć skąd będą to pewnie pamiętać. Zanim ogłoszę 
przerwę to chcę powiedzieć, że na dzisiejszy poczęstunek przygotował się jeden z naszych 
radnych który został szczęśliwym m ę ż e m i wstąpił do klubu i oprócz prezentu który 
otrzymywaliśmy na bramie, który będzie w niedługim czasie zagospodarowały to na dzisiaj 
przygotował nam ciasto które jest wyłożone w korytarzu oprócz naszego serwisu typowego 
czyli kawa ciastka, jabłka są ciasta weselne mogę powiedzieć, ale świeże 

- ogłaszam 15 minut przerwy -

4.Podjęcie uchwał w sprawie 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jes teśmy w punkcie 4 podjęcie uchwał w sprawie 1 

skargi wniesionej przez Panią Małgorzatę Kośmińską na działalność Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Węgorzynie - druk nr 6. Radni skargę otrzymali na komisjach a Ci 

pozostali Radni otrzymali dzisiaj. Czy Pani Kośmińską jest? 

Pan Radny Białek - nie ma 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - była skutecznie zawiadomiona o tym, że komisja się 

zajmuje w poniedziałek na komisj i Pani nie było, dzisiaj jest sesja chociaż wczoraj dzwonił Pan 

Kośmiński i m ó w i ł m i , że na sesje przyjdą. M o ż e byśmy poprosili Panią Kierownik żeby nam 

powiedziała co się z tą skargą dzieje jak to się stało, że ta skarga wpłynęła do nas a z tego co 

wiemy to skarga wpłynęła do SKO może tak niedługo, bo musimy trochę przyspieszyć jak nie 

ma Pani, proszę 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - j a może zacznę 
na komisjach tłumaczyłam o co chodzi skarga dotyczy zasiłku dla opiekuna pokrótce swoimi 
słowami. Zasiłek dla opiekuna jest kontynuacją ustawy o świadczeniach pielęgnacyjnych w 
którym pierwotnie to świadczenie dotyczyło opieki i korzyści z tego tytułu i zasiłku z tytułu 
sprawowania opieki nad niepełnosprawnym dzieckiem. W związku z tym, że 
niepełnosprawność dziecka nie wykluczała możliwości pracy rodzica żeby ten rodzic nie był 
pokrzywdzony miał świadczenie z tytułu opieki nad dzieckiem to było w wysokości 500 zł na 
początku 2007- 2008 r. Jako kontynuacja z pomocy społecznej, to świadczenie była możliwość 
z tego korzystania w latach 2008 to świadczenie pielęgnacyjne dotyczące opieki nad dzieckiem 
zostało poszerzone o osoby dorosłe czyli np. dorosłe dziecko, córka, syn mogli się opiekować 
i korzystać z zasiłku nad niepełnosprawnym rodzicem osoba sprawująca opiekę ma warunek, 
że nie pode jmowała zatrudnienia lub zrezygnowała z tej pracy rodzicem lub babcią, dziadkiem. 
To był 2012 rok w zasadzie taka możliwość i nastąpił wysoki wzrost świadczeń z tego tytuły, 
bo takich wnuczków i wnuczek się znalazło trochę. Następny taki krok odgórny żeby to 
świadczenie jednak wstrzymać i z dniem 30 czerwca 2013 uchwałą se jmową zostało to 
świadczenie wstrzymane w zakresie osób dorosłych nad niepełnosprawnych rodziców czy 
dziadków. W związku z tym, że poszła sprawa do Trybunału Konstytucyjnego po roku to 
świadczenie zostało przywrócone pod nazwą ustawa o ustaleniu i wypłacie zasiłków dla 
opiekunów tak się ta ustawa nazywała i ona dawała możl iwość skorzystania, czyli kontynuacji 
świadczenia które i m tam zabrano w czerwcu 2013 z mocy ustawy. Jeżeli spełniają nadal 
warunki w tej ustawie, czyli nadal się opiekują. Dodatkowe obwarowanie było taki art. 7 
ustawy, że ten fakt sprawowania opieki miał zostać potwierdzony wywiadem środowiskowym 
przeprowadzonym przez pracowników socjalnych z mocy ustawy o pomocy społecznej . Tutaj 
w niektórych sytuacjach zaczęły się schody i w większości wypadków te wywiady 
potwierdzały fakt sprawowania tej opieki tam jest starsza osoba leżąca i wspólnie zamieszkuje 
z dzieckiem czy z wnuczkiem. Jest ta opieka sprawowana bez zastrzeżeń, ale w przypadku tej 
Pani były poważne zastrzeżenia w związku z tym, że nie mieszkali razem Pani w Runowie Pani 
Małgorzata w Lesięcinie poza tym w między czasie jedna ciąża prawdopodobnie zagrożona, 
poród, druga ciąża drugie dziecko a cały czas oświadczenia, że jest sprawowana opieka i 
spełniane są warunki. Więc jako organ trudno nam było uwierzyć przeprowadzil iśmy 
postępowanie wyjaśnia jące byliśmy rozpytywaliśmy w sąsiedztwie, rozpytywaliśmy Sołtysa tu 
obecnego i postępowanie ustaliło, że to nie jest tak do końca. Oświadczenia należało wziąć pod 
uwagę to że wnioskodawca składa oświadczenia pod rygorem odpowiedzialności karnej ten 
rygor ta klauzula jest przy każdym oświadczeniu przy wniosku składany na ten zasiłek 
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opiekuna i uważaliśmy, że jako organ nie mieliśmy aż na tyle argumentować żeby to obalić. 
Zresztą Pani Małgorzat wówczas w tym 2014 roku oświadczyła, że od dnia porodu przezl,5 
miesiąca tej opieki nie sprawowała. Ten okres ustaliliśmy jako zawieszony, czyli nie ma prawa 
do tego świadczenia do tych pieniążków a potem dalej tak. I następna sprawa z ustawy o 
ustaleniu i wypłacie zasiłków dla opiekunów to wywiad środowiskowy i aktualizacje co pół 
roku. W sytuacjach gdzie zachodzi podejrzenie, że ta opieka nie jest sprawowana nawet częściej 
w każdej sytuacji gdzie zachodzą uzasadnione wątpliwości a nie dłużej niż co 6 miesięcy. Także 
tamtą sprawę prowadziliśmy w lipcu w zeszłym roku i teraz w styczniu u wszystkich osób 
korzystających z tego świadczenia zostały przeprowadzone aktualizacje.Aktualizacje prowadzi 
się w miejscu zamieszkania osoby, która wymaga opieki. Nigdy nie zastaliśmy ani pracownik 
socjalny ani organ w trakcie postępowania dodatkowego, wyjaśniającego nie zastaliśmy Pani 
Małgorzaty u tej swojej babci. Przychodziła następnego składała oświadczenia sprawowania 
opieki te oświadczenia były w katach sprawy. Swoją droga postępowanie prowadzil iśmy 
znowu przesłuchania sąsiadów u Sołtysa. Dodatkowo jeszcze żądaliśmy informacji od lekarza 
prowadzącego, lekarza rodzinnego informacji o stanie zdrowia tej Pani Katarzyny Antoszków. 
W j a k i m zakresie ona wymaga tej opieki, pielęgnacji czy może wykonywać samodzielnie, czy 
nie m o ż e wykonywać samodzielnie. W czasie wizyt w środowisku jest osobą chodzącą jedyny 
problem to to, że porusza się o lasce, jeździ rowerem do kościoła, na zakupy to wszystko jest 
w zgromadzonych dokumentach w materiałach dowodowych. Lekarz nam odpowiedział 
zaświadczeniem, że jest zdolna do samoobsługi przy podstawowych czynnościach życiowych 
wykonuje je samodzielnie. Jedyne utrudnienie to niemożliwość dźwigania ciężkich rzeczy. Na 
tej podstawie wydaliśmy decyzje uchylającą to świadczenie od tej decyzji Pani Małgorzata się 
odwołała sprawę od razu wysłaliśmy do Kolegium oczywiście po drodze było pełno zarzutów 
odwołanie na 9 stron, skarga na 3 także obszerny materiał. W ostatnim tygodniu dostaliśmy 
decyzję Kolegium, że uchyla ją naszą decyzję, którą oczywiście konsultowałam z prawnikiem. 
Nie uważam, że tam był błąd proceduralny, ale decyzja Kolegium jest taka, że uchylono nam 
postępowanie ze względu na błędy proceduralne w podstawie decyzji, że po prostu czegoś tam 
nie zawarliśmy. A nie zajmowano się w ogóle meritum sprawy. Także ja uważa, że to jest 
niewłaściwe i przysługuje nam jeszcze mnie jako organowi skargę do Prokuratury na decyzję 
Kolegium, że po prostu uchylono naszą decyzję i umorzono postępowanie w całości. A to 
konsultowałam z mecenasem, że owszem uchylono nam decyzje, ale oczekiwaliśmy, że nam 
skierują do ponownego rozpatrzenia, żebyśmy ponownie się sprawie przyjrzeli ewentualnie 
dopełnić tą co nam zarzucają procedura. Jednocześnie złożyłam zawiadomienie do Prokuratury 
o podejrzenie wyłudzania świadczeń z całym materiałem dowodowym 

Pani Radna Sławska - ile ta Pani ma lat? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - Pani 
Antoszków? 

Pani Radna Sławska - Tak 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie — 81 

Pani Radna Łuksza - ta Pani się nie za jmowała tą Panią? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - ta Pani z 
materiału dowodowego zgromadzonego w sprawie wynika, akurat nikt z nas nie zastał u Pani 
Katarzyny 
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Pani Radna Łuksza - nie ma wymogu że muszą zamieszkiwać razem? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - zamieszkiwać 

razem nie muszą, ale jest art. 17 i ten o wypłacie zasiłków dla opiekunów, który mówi, że jest 

konieczność sprawowania stałej opieki. Jest w y m ó g taki, że osoba wymagające j opieki musi 

mieć orzeczenie o całkowitej niezdolności do samodzielnej egzystencji. Pani Katarzyna 

Antoszków ma takie orzeczenie wydane w KRUS w 2007 roku na trwałe 

Pani Radna Łuksza - i jest? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - tak I jest bo to 

jest wymagane z tym, że niepełnosprawność Pani Antoszków w porównaniu z osobami 

leżącymi nie jest porównywalna 

Pani Radna Sławska - ale takim osobą też jest potrzebna pomoc 

Pani Radna Łuksza - w gminie nie ma więcej takich osób, że tak brzydko powiem na chodzie 

a m a j ą opiekuna? Nie ma takich osób wszyscy są leżące? 

Pani Hałina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - Ci co m a j ą 

zasiłki dla opiekuna w większości tak 

Pani Radna Łuksza - w większości nie wszyscy 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - nie wychodzą 
poza swój dom. Jeżeli są chodzący to w obrębie swojego mieszkania. Wiecie Państwo to trudno 
sobie wyobrazić taką sytuację, że ten domownik nie zajmie się tą osobą 

Pani Radna Łuksza - czasami to różnie jest w drugim pokoju ktoś umiera i rodzina się nie 

interesuje 

Pani Hałina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - ale tutaj w 
materiale dowodowym mamy, że Pani Małgorzata oświadcza i to samo oświadcza Pani 
Antoszków, że nie jest potrzebne żeby wnuczka przyjeżdżała codziennie. Jeżeli przyjeżdża raz 
w tygodniu, dwa razy w tygodniu przywozi je j zakupy, raz na jakiś czas zawiezie j ą do szpitala 
czy do lekarza z wizytą. Poza tym jest też taka to Pani Antoszków mówiła, że ona Państwu 
Kośmińskim dwa lata temu zapisała tą swoją nieruchomość. Więc to co oni oświadczają, że 
przyjeżdżają, p o m a g a j ą , , naniosą opału to naszym zdaniem to taka ludzka po prostu pomoc 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej- dobrze dyskusja będzie jeszcze trwała, Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - j a mam pytanie czy Pani Antoszków w trakcie wywiadów zgłaszała 
jakieś skargi na opiekę, którą sprawowała Pani Małgorzata Kośmińską? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - nie skarg nie 

było 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki - nie uczestniczyłem w posiedzeniu Komis j i Rewizyjnej wyłączyłem się 
ze względów i teraz j a uważam, że mógłby być drobny konfl ikt interesów, bo brałem udział w 
tej całej procedurze. Tak się składa, że to jest mój rejon jako pracownika socjalnego za dużo 
się nie będę wypowiadał z wiedzy j a k ą posiadam zostało to przepisowo. Cały problem pojawia 
się, że nie jest sprecyzowana w odpowiednich ustawach, nie ma rozporządzenia które precyzuje 
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co to jest sprawowanie opieki. Sam z ciekawością czekam jak to będzie rozstrzygnięte ta 

sprawa trafi do Prokuratury. Ośrodek Pomocy Społecznej odwoła się do Sądu 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - przez 
Prokuraturę skarga na decyzję SKO, że nam uchyliło decyzję i umorzyło postępowanie. 
Właśnie skarga dotyczy tego żeby to postępowanie nie było umorzone tylko ewentualnie 
możl iwość ponownego rozpatrzenia w tej samej sprawie w oparciu o te fakty i dowody, które 
miel iśmy w momencie wydawania decyzji 

Pan Radny Nowacki - Ja myślę, że my tak merytorycznie nie powinniśmy się za jmować tą 
sprawą jeżeli chodzi o tą skargę. Jedna strona ma swoje racje, druga strona ma swoje racje 
tutaj Radny Zieliński prowadził tą Komis ję Rewizyjną na podstawie Kodeksu postępowania 
administracyjnego. Wówczas jeszcze tego odwołania od decyzji organu Ośrodek Pomocy 
Społecznej . Ci Państwo Kośmińscy odwołali się do SKO to niestety ta nasza uchwała nie mogła 
zostać przesłana do SKO ze względu na to, że nie mieliśmy sesji w kwietniu. Sprawa jest dalej 
rozwojowa trudno jakieś stanowisko zająć. Bynajmniej teraz to podkreślam to jest moje 
osobiste zdanie uważam z pełną odpowiedzialnością, że tutaj procedura odwoławcza jaka jest 
stosowana przez organ Ośrodek Pomocy Społecznej jest prawidłowa, ale to jest moje 
indywidualne zdanie, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu Nowackiemu, proszę Radna Łuksza 

Pani Radna Łuksza - j a mam taką prośbą czystą ludzką, bo jak Pani tutaj mówiła to padły takie 
słowa „że Pani była w ciąży, ciąża zagrożona". M y też jako rodziny na stałe za jmujące się 
dziećmi niepełnosprawnymi czy rodzicami też jesteśmy czasem w ciąży, czasami mamy kogoś 
chorego, czasami my jesteśmy chorzy proszę nie przytaczać takich argumentów, że Pani nie 
mogła dobrze sprawować opieki nad kimś tam innym bo miała ciąże zagrożoną. Bo w takich 
normalnych rodzinach gdzie są dzieci często się zdarza to nie jest argument 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - tak jak 

najbardziej ale jeżeli się przychodzi do organu to zgłaszam, że w tym momencie nie jestem w 
stanie się zająć babcią i się wyłącza ten okres np. pół roku 

Pani Radna Łuksza - tak jeśli musi się wyłączyć to pewnie tak 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radna Górniak proszę 

Pani Radna Górniak — mam jeszcze jedno pytanie czy Pani Antoszków nie wiem czy to jest 
właściwe pytanie m i to by dało jakiś obraz sytuacji j aką ona ma w ogóle emeryturę, to jest 
rolnicza? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - rolnicza, ale 
to jest nieistotne 

Pani Radna Górniak - dziękuje 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję dopytam jeszcze czy dodatek opiekuńczy dla 
I grupy jest przyznany? 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - tak, proszę 
Radna Sławska 
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Pani Radna Sławska - proszę Państwa j a się też tak może odniosę do tej sprawy, dlatego że 
tutaj jak koleżanka Ania powiedziała, że pewnych rzeczy nie m o ż e m y przytaczać. Pani m ó w i 
że trzeba zgłosić do opieki z tego co m i wiadomo to są też inni członkowie rodziny dalszej i 
bliższej k tórzy w tym czasie jak Gosia Pani Kośmińską była w ciąży pomagali i to nie jest tak, 
że zaraz trzeba iść do opieki. W normalnych rodzinach jeżeli komuś coś się dzieje to się 
pomaga. Czasami są różne sytuacje znam sprawę jest w stanie ktoś inny a to jest osoba, która 
j u ż ma ponad 80 lat niestety ta pomoc jest je j potrzebna choćby w jakiś zakupach może nie 
koniecznie na co dzień, ale w zakupach, dowiezieniu do lekarza czy w innych sprawach. 
Naprawdę proszę m i wierzyć, że p o m a g a j ą pomagała rodzina tej Pani 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję może Sołtys 

Pan Wyciszkiewicz Sołtys Sołectwa Runowo - j a jestem osobą która jest uczciwa i moim 
zdaniem nie powinno tak być bo osoba kupuje chleb normalnie idzie do samochodu sama 
kupuje sobie chleb, do kościoła chodzi, do sklepu po chleb jeździ, rowerem do Węgorzyna 
jeździ wszędzie jeździ okazją nawet 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Sołtysie ta uchwała była przygotowywana 
wcześniej przed posiedzeniem komisj i, przed sesją. W trakcie obrad my j u ż powzięl iśmy 
informacje, ż e to Samorządowe Kolegium Odwoławcze uchylił zaskarżoną decyzję i umorzyć 
postępowanie organu I instancji. Pani tu wspomniała, że składa wniosek do Prokuratury jeden 
i drugi to wpłynęło do mnie też ciepłe do informacji to też na pewno idzie do Prokuratury. Pani 
wyjaśniała, ż e Samorządowe Kolegium Odwoławcze nie za jmowało się całością tylko uchyliło 
w całości bez ponownego rozpatrzenia. Panie mecenasie w tej chwil i mamy uchwałę o 
skierowaniu do SKO w tej decyzji na końcu pisze, że decyzja jest ostateczna na decyzję stronie 
służy prawo wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie za 
pośrednictwem Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Szczecinie w terminie 30 dni od 
daty doręczenia decyzji, czyli praktycznie od daty doręczenia decyzji. Ja poprosiłem z Ośrodka 
Pomocy Społecznej , bo to nie w p ł y w a j ą dokumenty do nas ani do Burmistrz tylko do ośrodka 
z 18 czerwca czyli my jesteśmy w środku uprawomocnienia się decyzji 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - 18 maja 

Pan Tomasz Werenicz Radca prawny - tak tylko musimy zwrócić uwagę na inną kwestię Rada, 
bo ta sprawa została z każdej strony tak można powiedzieć rozważona czego dotyczy skarga. 
Tutaj j u ż Rada poszła w tym kierunku, że badamy wszelkie okoliczności sprawy a tak naprawdę 
Pani skarżącej Pani Małgorzacie Kośmińskiej chodzi o zarzut dotyczący niewłaściwego w je j 
ocenie postępowania Pani Kierownik OPS - u dotyczące nieudostępnienia w konkretnym 
jakimś dniu akt postępowania i tak naprawdę to jest jedna kwestia. Trzeba zwrócić uwagę 
później ten błąd też został skomentowany także tak naprawdę został naprawiony, bo strony 
dostały w końcu z tej skargi jak ja czytam, że dostały dostęp do akt. Mogły złożyć odwołanie 
które okazało się dość skuteczne bo SKO podjęło takie rozstrzygniecie a nie inne. I kolejna 
rzecz wymaga jąca rozważenia ja zwracam uwagę Państwa Radnych, że podstawa prawna która 
była przygotowywana w tym projekcie, który był robiony miesiąc temu jak nie wcześniej to nie 
za bardzo m o ż e być teraz przyjęty jako podstawa prawna, ponieważ postępowanie 
administracyjne przed organami administracji publicznej j u ż się zakończyło z chwilą wydania 
decyzji przez Kolegium. Decyzja jest taka a nie inna jeszcze to prawdopodobnie będzie 
oceniane przez Sąd Administracyjny, ale doszło j u ż do zakończenia postępowania 
administracyjnego. Tak naprawdę ta skarga dotyczyła faktów czy dotyczy, bo mamy j ą przed 
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sobą dotyczy tych okoliczności które wystąpiły w postępowaniu, które zostało j u ż zakończone. 
Tutaj trzeba się zastanowić w tym kierunku czy w ogóle ta skarga zasługuje żeby j ą 
przekazywać do Kolegium gdzie Kolegium zakończyło sprawę bo wydało decyzję. Czy też 
trzeba dokonać właśnie na tym posiedzeniu Rady czy na kolejnym j a tutaj nic nie sugeruje czy 
ta skarga się nie kwalif ikuje do przekazania w ocenie Rady właściwego organu, ale do 
merytorycznego rozpoznania w zakresie do tych zarzutów które zostały tutaj zawarte czyli 
nieudostępnienie akt i szereg zarzutów których jest przytoczony, dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie mecenasie 

Pan Radny Nowacki - nogę zadać pytanie? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Proszę 

Pan Radny Nowacki - czyli istnieje takie rozwiązanie, że ta skarga ponownie wraca na Komisję 
Rewizyjna? 

Pan Tomasz Werenicz Radca Prawny - moim zadaniem to co właśnie się Rada musi 
pode jmować decyzje biorąc całokształt sprawy, projekt był uszykowany miesiące temu czyli w 
kwietniu i jest nieaktualny, bo nie przystaje do bieżącej sytuacji. W między czasie podczas 
przygotowania projektu a dzisiaj rozpatrywaniem tej skargi przez Radę Kolegium zakończyło 
postępowanie administracyjne 

Pani Sekretarz - Panie mecenasie ja tylko coś zapytam 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pani Sekretarz — ja rozumiem dlaczego Komisja Rewizyjna nie rozpatrywała tej skargi pod 
względem zarzutów zawartych w skardze. Czy dobrze rozumiem z uwagi na to, że toczyło się 
postępowanie odwoławcze w SKO wobec tego my jako Rada nie miała podstaw do rozpatrzenia 
merytorycznego skargi tylko na tamtym etapie była zobowiązana przyjąć taki projekt uchwały 
czy takie stanowisko że przekazuje tą skargę do organu który w danym momencie rozpatruje 
tą skargę. O tym dlatego mówię, żeby Radni też sobie nie myśleli, że komisja nie widziała tych 
uchybień które zostały przez skarżącą podniesione nieprawidłowości, ale na tamten czas kiedy 
odbywały się posiedzenia komisji po prostu komisja nie miała podstaw do rozpatrywania, bo 
za jmował się tą sprawą inny organ tak Panie mecenasie? 

Pan Tomasz Werenicz - tak i wtedy było to zasadne 

Pani Sekretarz - i wtedy było to zasadne na czas 

Pani Burmistrz - zasadne przygotować taki projekt 

Pani Sekretarz - tak 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — kontynuując dalej ten tok myślenia skoro już wiemy, że SKO zakończyło 
swoje postępowanie, ale też wiemy na dzisiejszej sesji, że Pani Kierownik dalej będzie skarżyła 
czy składała poprzez SKO 

Pani Halina Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie - wniosek mój 
jest do Prokuratury skargę do Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego na decyzję SKO 

Strona 33 z 60 



Pani Burmistrz - na decyzję SKO czyli sprawa dalej będzie w toku to teraz nadal czy nie należy 
uznać, że sprawa ma toczyć się i ma postępowanie 

Pan Tomasz Werenicz Radca prawny - pozwolą Państwo, że przytoczę z ustawy z Kodeksu 
postępowania administracyjnego art. 234 w projekcie jest przytoczony „ W sprawie w której 
toczy się postępowanie administracyjne skarga złożona przez stronę podlega rozpatrzenia w 
toku postępowania zgodnie z przepisami kodeksu". Czyli, że przekazuje się j ą do tego organu 
który rozpatruje czy do organu I instancji czy do organu I I instancji. Tutaj mamy wydaną 
decyzję przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze i to jest dla każdego z Państwa Radnych 
rzeczywiste, ż e wydanie decyzji przez organ kończy postępowanie i te wszystkie fakty które 
dzisiaj Pani Kierownik OPS przytoczyła to one wyjaśnia ją nam dalszy charakter tej sprawy. 
Sprawa ma charakter rozwojowy, ale z punktu widzenia K P A na dzisiaj według stanu, który 
dzisiaj mamy 27 maja nie toczy się żadne postępowanie administracyjne 

Pan Radny Białek - czyli podjęcie w dniu dzisiejszym uchwały nic nie daje 

Pan Tomasz Werenicz Radca prawny - uchwały takiej jak jest przygotowana 

Pan Tomasz Werenicz Radca prawny - takiej samej 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radna Górniak 

Pani Radna Górniak- proponuję zdjęcie uchwały z obrad, ponieważ nie jest zasadne podjęcie 
takiej u c h w a ł y to jest wniosek pierwszy. I teraz drugi wniosek j a proponuję takie rozwiązanie 
Pani Halinko 81 lat osoba chora 

Pani Burmistrz - ale co z terminami 

Pan Tomasz Werenicz radca prawny - ale to jest poza skargą 

Pani Radna Górniak - ale j a chce wyjaśnić, relacje między tymi dwoma Paniami są zdaje się 

wporządku, rozstrzygnięcie jest na korzyść tej Pani nie m o ż n a tego skończyć tak po prostu po 

ludzku? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję może Radny pierwszy 

Pan Radny Nowacki - Proszę Państwa należy pamiętać, że pracownik socjalny, Kierownik 
Ośrodka Pomocy Społecznej działa zgodnie z przepisami jest urzędnikiem i on musi stać na 
straży, aby pieniądze pozyskiwane z budżetu gminy czy z budżetu państwa były wydatkowane 
zgodnie z zasadą, prawa zgodnie z ustawami, przepisami itd. Jeżeli są takie wątpliwości to 
uważam, że to jest dobra droga żeby dalej to kontynuować bo jak zakończyć jak pracownik 
socjalny, Panie ze świadczeń rodzinnych, Pani Kierownika ma inne zdanie w tym temacie i ma 
drogę odwoławczą chyba powinien podejmować, bo to działa na niekorzyść naszego ośrodka 
w swoim mniemaniu oczywiście 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radny Szyłowicz proszę 

Pan Radny Szyłowicz — ja rozumiem słowa Pana mecenasa to sprawa i werdykt wydany przez 
SKO jest definitywny, zamknięty 

Pani Sekretarz - na tym etapie tak, tylko nie jest załatwiona skarga nadal skarga nie jest 

załatwiona w żaden sposób 
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Pan Radny Szyłowicz - do kiery jest termin żeby skierować sprawę o ponownego rozpatrzenia 
dla SKO 

Pani Sekretarz - dla SKO nie 

Pan Radny Szyłowicz - do czego j a zmierzam zebu sprawę zakończyć w SKO to czyli ten 
projekt uchwały jest bezzasadny? 

Pani Sekretarz - tak, ale Panie Radny innego projektu uchwały nie mogła komisja 
wypracować, bo wówczas kiedy obradowała Komisja Rewizyjna nie było rozstrzygnięcia SKO 
o umorzeniu postępowania. I wtedy inne przepisy dotyczyły tak więc innego stanowiska 
komisji mogło nie być. Ja myślę Pani mecenasie gdyby był wniosek o wycofaniu, ale Panie 
Przewodniczący może byłby wniosek od radnych o przekazaniu tej skargi ponownie do komisji, 
ale pod względem tych zarzutów nie o przyznaniu pomocy czy się należy czy nie. Tylko tych 
zarzutów podniesionych w skardze, czyli brak udostępnienia dokumentów, czy odmowa 
udostępnienia dokumentów dla skarżących żeby się pod tym kątem zarzutów w skardze żeby 
się komisja za jęła i wypracowała stanowisko, które przedłoży na kolejnej sesji 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Sekretarz, słuchając głosów radnych i 
Pana mecenasa i Pani Sekretarz stawiam wniosek o wycofanie uchwały z porządku dzisiejszej 
sesji a skargę skierować do prac Komis j i Rewizyjnej i ta skarga będzie rozpatrzona na następnej 
sesji Panie mecenasie czy dobrze to s formułowałem? 

Pan Tomasz Werenicz Radca prawny — tak Panie Przewodniczący 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - bo to co radni mówią ta procedura jeszcze jak gdyby 
trwa odwoławcza i inna a to co mecenas zauważył to jak mówię to za szybko biegło. W tej 
chwil i mamy decyzję SKO mówi mecenas, że ostateczną tą sprawę trzeba zakończyć a my 
mamy w skardze zająć się zarzutami, które postawiono i na te zarzuty będzie się 
ustosunkowywał pracownik OPS - u Pani Kierownik i pewnie Pani Burmistrz skarga jest do 
Pani Burmistrz skierowana, ale na pracownika ośrodka 

Pani Sekretarz - na Kierownika Ośrodka 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie - na Kierownika Ośrodka, to komisja 
sprawdzi. Ten wniosek, który postawiłem o wycofaniu tej uchwały z porządku dzisiejszej sesji 
a skargę skierować do prac Komis j i Rewizyjnej, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
(1 Radny nie głosował) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu uchwała w sprawie przejęcia 
obowiązku odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości niezabudowanych na 
których zna jdu ją się domki letniskowe lub są wykorzystywane na cele rekreacyjno -
wypoczynkowe położone na terenie Gminy Węgorzyno - projekt uchwały na druku nr 7. Na 
komisjach praktycznie Radni zauważyli że 4 uchwały są jak gdyby dotyczą tego samego bloku 
czyli odbioru odpadów komunalnych i tu proszę o przedstawienie Panią Burmistrz 
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Pani Burmistrz - Szanowni Państwo ustawa o utrzymaniu czystości po raz kolejny była 
nowelizowana. T y m razem zmiany polegają m.in. na tym, że do systemu m o ż e m y przy jąć 
nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno - wypoczynkowe zarówno zabudowane 
domkami letniskowymi jak i niezabudowane. Korzystając z tej możliwości, bo zawsze nam 
chodziło o utrzymanie czystości a był taki problem poruszany przez mieszkańców na 
zebraniach sołeckich, że właśnie Ci rekreacyjni właściciele zostawiają nam takie pamiątki po 
weekendach. W i ę c ten sygnał mówił o tym, że trzeba to uregulować próbowaliśmy to wcześniej 
uregulować u c h w a ł ą o maksymalnych górnych stawkach. Niestety nadzór prawny miał swoje 
stanowisko, ż e to nie za bardzo m o ż n a dla gminy płacić i dlatego zawieraliśmy trójstronne 
umowy z f i r m ą za jmującą się śmieciami. W każdym bądź razie teraz j u ż m o ż n a normalnie 
przy jąć do naszego systemu, który funkcjonuje w naszej gminie. Dlatego są przygotowywane 
projekty u c h w a ł pierwsza mówi o tym systemie odbierania odpadów komunalnych dokładamy 
czy również będzie ten obowiązek odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości niezamieszkałych na których zna jdu ją się domki letniskowe lub nieruchomości, 
które są wykorzystywane na cele rekreacyjno wypoczynkowe. Kolejna uchwała m ó w i o 
wyborze metody ustalenia opłat jest to tekst jednolity nie robiliśmy zmian, bo byłoby m o ż e 
nieczytelne w i ę c jest wcześniejsza uchylona a przygotowany projekt uchwały, który już 
zawiera te zmiany. Te zmiany są zawarte w § 1 ppkt. 1 ppkt 3 tu są wymienione te 
nieruchomości z domkami oraz te nieruchomości bez domków, ale na cele rekreacyjno -
wypoczynkowe. Co tu jeszcze jest ustalone od takich nieruchomości należy się opłata roczna 
ryczałtowa nie jak od zamieszkałych co miesiąc płacimy tą opłatę śmieciową tu należy ustalić 
ryczałtową opłatę i to jeszcze roczną. Ustalamy j ą w takiej wysokości jak wcześniej w tych 
maksymalnych górnych stawkach w tej uchwale o maksymalnych stawkach ustaliliśmy 100 zł 
brutto za rok jeś l i się segreguje, a 200 zł, jeśli się nie segreguje. Co jeszcze tutaj jest ważne 
Państwo też mówiliście, że 16,00 zł opłaty od osoby takiej, która nie segreguje to jest mało i 
niektórzy żeby po prostu się nie męczyć nie bać, że coś źle robią wspierają niesegregowanie 
śmieci. Nie jest to właściwe chcemy tu zachęcić ludzi żeby wszyscy segregowali, dlatego tą 
opłatę za niesegregowane śmieci od nieruchomości zamieszkałych z 16,00 zł jest propozycja 
podniesienia do 23,00 zł zgodnie z nowelizacją przepisów, które mówią, że może być 
maksymalnie do podwójnej wysokości niż opłata za segregowane, czyli jak mamy 11,50 to za 
niesegregowane właśnie 23,00. Kolejna uchwała m ó w i o tym kiedy właściciele tych 
nieruchomości wykorzystywane do celów rekreacyjnych i wypoczynkowych m a j ą tą opłatę 
roczną ryczałtową uiszczać, określamy tutaj termin 15 sierpień proponujemy oczywiście, 
dlatego żeby zdążyły uchwały się uprawomocnić zostać opublikowane i upłynąć ten 
odpowiedni czas 14 dniowy od publikacji, dlatego proponujemy 15 sierpnia. Oczywiście z 
uwagi, że wprowadzamy coś nowego, czyli Ci właściciele od tych nieruchomości na cele 
rekreacyjno wypoczynkowe to również poprawiamy lub aktualizujemy naszą deklaracje wzór, 
formularz deklaracji w samej nazwie j u ż jest uaktualniony, jest ogólnie że chodzi o deklaracje 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W informacji kto jest 
składającym są dopisani Ci właściciele nieruchomości na cele rekreacyjno - wypoczynkowe 
wykorzystywanych. I doszedł całkiem nowa cześć deklaracji „ K " dotyczy tych właścicieli 
nieruchomości, d o m k ó w letniskowych i tutaj jest dla nich miejsce żeby określili j aką m a j ą 
nieruchomość, j a k i sposób segregowania bądź niesegregowania wybierają. W pouczeniach, czy 
w objaśnieniach wcześniejsza nowelizacja pozwala na to, że opłaty nie trzeba j u ż zaokrąglać 
do pełnych złotych, czyli jak jedna osoba płaci 11,50 to już może płacić 11,50 nie trzeba 
zaokrąglać do 12,00 to już mówil iśmy wcześniej, bo weszło ale przy tej okazji aktualizując ten 
formularz wyrzucamy z objaśnień właśnie tą informacje o tym zaokrąglaniu i to wszystko. 
Jeszcze sposób, bo tu w opłacie tej co miesiąc, którą płacimy nie zmienia się sposób dalej jest 
od osoby natomiast wprowadzamy coś nowego czyli opłatę tą ryczałtową roczną i j ą się płaci 
od nieruchomości, jeśli nie jest zabudowana a jeśli jest zabudowana to od każdego domku, jeśl i 
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na nieruchomości stoją 2 domki to 2 razy po 100 zł. Jeśli nie ma żadnego domku to tylko 100 
zł od nieruchomości taki jest sposób przyjęty i zaproponowany w tych projektach uchwał 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy Radni zrozumieli? czy m a j ą jakieś pytania? proszę 
Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - to jeżeli ktoś będzie miał np. jakąś działkę 10 a czy nie wiem 5 
niezabudowaną tylko ogrodzoną to płaci? 

Pani Burmistrz - wykorzystuje na cele rekreacyjno - wypoczynkowe? 

Pani Radna Górniak - a jak sprawdzimy to wykorzystuje czy nie? 

Pani Burmistrz - Pani Radna jeśli jest nad jeziorem, zasiana trawka, że tam co jakiś czas ktoś 
przyjeżdża sobie weekendowo 

Pani Radna Górniak - jest zasiana, nie ma namiotu, nic nie ma 

Pani Sekretarz - to skąd się biorą śmieci na terenach wiejskich Pani Radna, jak nie 
zamieszkują? 

Pani Radna Górniak - to chyba tutaj pól dnia musiałabym Pani odpowiadać więcej od tych, 
którzy mieszkają i m a j ą kosi na śmieci 

Pani Sekretarz - nie 

Pani Radna Górniak - też, taka sytuacja kiedy są działki nad jeziorem, bo są takie działki 
słuchajcie wykupione nikt tam nie przyjeżdża czy one też będą objęte czy nie? 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Sekretarz 

Pani Sekretarz - wszystkie działki będą objęte, bo procedura będzie taka, że właściciele tych 
nieruchomości będą zobowiązani do złożenia deklaracji. Pójdą więc pisma do tych wszystkich 
właścicieli i będą się deklarować, będziemy następnie punktować deklaracje pod kątem stanu 
rzeczywistego. Jeżeli będzie potrzeba będą jeździły do spraw wątpliwych jeździli pracownicy 
na kontrole, ale działka wykorzystywana na cele rekreacyjno - wypoczynkowe to jest działka 
na której stoi namiot na której ktoś sobie przyjedzie na jeden dzień i nawet nie zamieszkuje 

Pani Burmistrz - nawet na kilka godzin z grillem to również jest wykorzystywana na cele 
rekreacyjno - wypoczynkowe 

Pan Radny Szymko - nawet niektóre nie są wykoszone 

Pani Sekretarz - ale Panie Radny dlatego mówię, najpierw pójdą deklaracje zobaczymy jak 
nam deklaracje spłyną i ile nam zostanie nieruchomości, gdzie nie ma deklaracji i wtedy będą 
postępowania prowadzone j u ż innym torem 

Pani Radna Łuksza - żeby nam tylko dług nie urósł przez te niezapłacone śmieci 
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Pani Sekretarz - powiem tak ja bym się bardzo cieszyła jakby wpłynęło z tego co nieco, 
dlatego, że nie wiem czy Państwo wiecie te które wywozimy z kontenerów w Cieszynie, 
Przytoni i Trzebawiu są to koszty ponoszone z budżetu gminy a nie z opłaty śmieciowej . Więc 
dlaczego mamy ponosić te koszty dodatkowo skoro jak ktoś przy jeżdża naprawdę produkuje. 
Nie wierzę, ze jak ktoś przyjedzie to nie produkuje nawet na weekend 

Pani Radna Sławska - a jak w ogóle wyglądają spływy z opłaty śmieciowej 

Pani Burmistrz - Pani Radna mieliśmy na ostatniej sesji wyjaśnienia 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - jest pytanie Sołtysa 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - tak się złożyło że j a mieszkam w Cieszynie z 
właścicielami działek mam bezpośredni kontakt osobiście też mam troszeczkę rekreację jakby 
to ująć. Nie w i e m jak to wygląda niektórzy chcą płacić niektórzy nie chcą płacić, nie będą płacić 
tych deklaracji pewnie kropla spłynie, ale chciałem zapytać czy jest możl iwość prawna żeby 
podnieść podatki właśnie na te działki? 

Pan Radny Szymko - to nie można nierówno traktować to już musi być 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze jeszcze jeden sołtys pytanie ma z tamtego rejonu 

Pan Cierpisz Sołtys Sołectwa Trzebawie - Wysoka Rado j a proszę wręcz zróbcie porządek z 
tzw. sezonowymi turystami, bo dziennie dwie godziny mało żeby pracownik pozbierał te 
śmieci. Jak na Boże Narodzenie bombki tak u mnie reklamówki po krzakach. Także proszę 
Was przyjmijcie tak jak Burmistrz czytała te uchwały 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję bo będziemy szli po kolei bo mamy cztery 
uchwały. Myślę, że przy tej pierwszej uchwale w sprawie przyjęcia obowiązku odbioru 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych na których zna jdu ją się 
domki letniskowe lub są wykorzystywane na cele rekreacyjno - wypoczynkowe położone na 
terenie Gminy Węgorzyno. Kto z Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a -14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/41/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie przejęcia obowiązku odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości niezamieszkałych, na których znajdują się domki letniskowe lub są 
wykorzystywane na cele rekreacyjno - wypoczynkowe położone na terenie Gminy 
Węgorzyno. 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. Ja przepraszam, bo 
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mój zastępca pokazał mi , że nie poprosiłem stanowiska komisji, ale myślę, że poproszę w tym 
momencie o stanowisko komisji wspólnych co pracowały do projektu uchwały na druku nr 8, 
proszę Przewodniczącego 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały an druku nr 7, 8 , 9 ,10 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są pytania do projektu uchwały? Pani 
Bunnistrz wyjaśniła, kto jest za podjęciem uchwały w brzmieniu jak radni m a j ą na druku nr 8, 
kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a -14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/42/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 9 w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie terminu częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. Pani Burmistrz to wyjaśniała, czy są pytania do projektu uchwały? 
Stanowisko komisji znamy. Kto jest za podjęciem uchwały w treści jak na druku nr 9? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a -14 
Przeciw— 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/43/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Węgorzyno. Stanowisko komisj i znamy, kto jest za podjęciem 
uchwały w treści jak jest na druku nr 10? 
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W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a -14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/44/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych 

na terenie Gminy Węgorzyno. 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miejskiej N r VII/37/2015 z dnia 26 marca 2015 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Węgorzyno, m o ż e Pani Burmistrz 
coś powie 

Pani Burmistrz - na poprzedniej sesji pode jmować liście uchwałę w sprawie uchwalenia 
wieloletniego programu gospodarowania tym zasobem, tymi mieszkaniami komunalnymi. 
Nadzór prawny Wojewody, jednak przeglądając naszą uchwałę wskazał, że jednak w niej 
powinny się znaleźć jeszcze kilka informacji. Informacji o stanach technicznych, lokali czyli w 
co są wyposażone w rozbiciu na lata, czyli prognozy również wielkości jakie są wydatkowane 
na ich remonty. Dlatego pracownik przygotował zmianę do tej pierwotnie podjętej uchwały 
wprowadza jąc wnioskowane przez nadzór prawny wojewody informacje w formie tabeli. 
Dodatkowo przy okazji pracownik jeszcze uaktualnił załącznik, ponieważ kilka lokali zostało 
już sprzedanych więc przy okazji wykreślamy z załącznika sprzedane lokale 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są pytania do projektu uchwały? proszę o 
stanowisko komis j i 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje projekt 
uchwały na druku m i l zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do 
głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku m i l ? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a -14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/45/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 
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w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr VI/37/2015 z dnia 

26 marca 2015 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała na druku nr 12 w sprawie wyrażenia wol i 
kontynuacji członkostwa Gminy Węgorzyno w Stowarzyszeniu „ C I W " - Centrum Inicjatyw 
Wiejskich będącą lokalną grupą działania. Tu też wspomnę, że mamy zaraz następną uchwałę 
w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Węgorzyno w lokalnej grupie rybackiej 
Stowarzyszenia „Sieja" w Marianowie. Może Pani Burmistrz coś powie na ten temat dwóch 
uchwał? 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo Gmina Węgorzyno jest członkiem różnych stowarzyszeń, 
jak również lokalnych grup, po to żeby móc korzystać z pieniędzy unijnych. Jedna grupa to 
lokalna grupa działania „ C I W " Łobez, druga lokalna grupa rybacka „Sieja" Marianowo tak 
było i tak jest jeszcze na chwilę obecną nowa pula programowa, nowe pieniądze, które dopiero 
ich nabory będą ogłaszane pod koniec tego roku albo następnego, ma nowe zasady. Zgodnie z 
tymi nowymi zasadami niekoniecznie będziemy mogli korzystać z dwóch źródeł pieniędzy 
unijnych do tej pory korzystaliśmy poprzez lokalną grupą działania łobeską z pieniędzy PROW 
- owskich. Natomiast dzięki lokalnej grupie rybackiej korzystaliśmy z pieniędzy z programu 
PO Ryby. W nowym okresie programowania, który nadszedł, nadchodzi zaraz będzie 
uruchomiony są takie zasady, że gmina chcąc korzystać z dwóch funduszy musi mieć spójność 
terytorialną i przynależność do tej samej grupy rybackiej, która jest zgodna z lokalną grupą 
działania terytorialnie. Zgodna nie chodzi o jakieś tam współprace terytorialnie zgodna. Teraz 
tak wszystkie gminy członkowskie, może inaczej lokalna grupa działania, w której m y obecnie 
jesteśmy „ C I W " Łobez składa się z pięciu gmin powiatowych, ale tylko my jedyni z tej całej 
piątki mamy odpowiednią rybackość i mogliśmy być w lokalnej grupie rybackiej i mogliśmy 
pozyskiwać pieniądze z PO Ryby. W tej chwili, żeby móc pozyskiwać z PO Ryby pieniądze 
czy tam z programu Morze i Ryby, bo będzie się trochę inaczej nazywało musielibyśmy należeć 
do lokalnej grupy działania, nie łobeskiej, ale stargardzkiej „WIR", ponieważ musi być 
zgodność terytorialna pozostałe gminy w lokalnej grupie rybackiej w Siei one jednocześnie są 
razem w lokalnej grupie działania w tym „WIR". Takie funkcjonowanie, ta zgodność 
terytorialna zapewnia i m dwu funduszowość, że będą mogli pozyskiwać środki z tych dwóch 
różnych programów. Niestety nie możemy być jakby w rozkroku, być w lokalnej grupie 
działania w innej niż obszar całej lokalnej grupy rybackiej a jednocześnie być w lokalnej grupie 
rybackiej. Decyzja jest trudna, ale musicie Państwo też wiedzieć o jednym, żeby mogła 
funkc jonować w tych teraz nowych programach lokalna grupa działania musi mieć minimum 
30.000 mieszkańców łobeską grupa bez Węgorzyna nie ma tego minimum tzn. inaczej m a j ą c 
na uwadze powiatową strukturę i to, że inne gminy z powiatu łobeskiego nie m a j ą jakby 
możliwości bez nas tworzyć lokalnej grupy działania to powinniśmy być w lokalnej grupie 
działania, w łobeskiej . Natomiast będąc tam i m a j ą c tą świadomość, bo musimy mieć też tą 
świadomość, że my będziemy pozyskiwać mniejsze pieniądze niż gdybyśmy byl i w tej lokalnej 
grupie działania łącznie z tymi pozostałymi jako lokalna grupa rybacka „Sieja" 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radna Kamińska proszę 
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Pani Radna Kamińska - j a mam takie pytanie w związku z tym, że ja tam wcześniej 

uczestniczyłam w rozmowach L G D i wiem, że L G D łobeskie chciało się złączyć z L G D 

świdwińskim i wtedy nasza obecność w tym nic by nie przeszkadzała z tego co wiem czas jest 

na to, żeby się pewne rzeczy dogadały. Patrząc z pozycji Nas to jak korzystamy z dwóch źródeł 

to jest dla nas najlepsze, bo j a tutaj nie patrzę z perspektywy, że ktoś bez nas może nie istnieć 

nie wydaje m i się, że jest czas żeby się ludzie dogadali i jeżeli prowadzili rozmowy z powiatem 

świdwińskim to po prostu jeżeli i m zależy to będą się dogadywać, a my świadomie rezygnując 

z dwóch źródeł wydaje m i się to niepoważne, według mnie 

Pani Burmistrz - Ja tylko potwierdzam w tamtym roku były prowadzone spotkania, rozmowy 
z lokalną grupą działania ze Świdwina, aby się połączyć aby te nasze dwie grupy powiatu 
łobeskiego czyli „ C I W " i świdwiński żeby się połączyły w j e d n ą grupę wiadomo większy może 
więcej i więcej pieniędzy ściągnąć do siebie, ale tak było w tamtym roku do wyborów po 
wyborach nie wiem czyją decyzją, ale te rozmowy nie są j u ż prowadzone. Zmieniły się osoby 
w zarządzie, zmieniły się osoby na stanowiskach włodarzy gmin i na chwilę obecną utrzymani 
jeszcze w przekonaniach przez Marszałka, że należy być w strukturach powiatowych taką 
chyba decyzję ktoś pod jął i j u ż nie ma tych r o z m ó w związanych z łączeniem grup łobeskich i 
świdwińskich w j e d n ą 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Białek, proszę 

Pan Radny Białek - j a jeszcze się chciałem dopytać, bo z tego co rozumiem nie wiem czy 
dobrze jeżeli zostaniemy w L G D łobeskim odcinamy się od pieniędzy z „Sie ja" nie będziemy 
mogli z niego korzystać będąc w łobeskim L G D - ku, przechodząc do Stargardu pozyskujemy 
z dwóch funduszy pieniądze. Jakie są teraz koszta gdybyśmy zostali w Łobzie? Jakie mamy 
pieniądze na naszą gminę z tamtego funduszu, a j a k i jest podział w Stargardzie? 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo to wszystko jest na etapie formalności, dokumentów 
strategicznych jest mowa, że każdy L G D dostanie jakieś 5.000.000,00 zł. ale każdy nie do 
końca tak m o ż n a powiedzieć, że każdy ponieważ L G D - y m a j ą pisać swoje nowe strategie 
i te strategie b ę d ą przedmiotem konkursu u Marszałka. Nawet nie wiadomo, bo przecież nikt 
nie zagwarantuje, że wszyscy dostaną jak strategia będzie dobra i wygra konkurs to dostanie 
pieniądze, którymi L G D będzie mógł rozporządzać na tyle, że będzie ogłaszał nabory do 
których my i nasze stowarzyszenia będą aplikować o środki 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radna Górniak prosiła 

Pani Radna Górniak - proszę Państwa j a chcę zwrócić uwagę na to, że jednak do Łobza kto 
pisze? Gminy piszą o fundusze owszem, stowarzyszenia też piszą weźcie pod uwagę do Łobza 
jest bliżej, gdzie jest więcej ludności w powiecie łobeskim czy stargardzkim?. Jaka 
konkurencyjność tam będzie przy pozyskiwaniu środków jaka w Łobzie? Według mnie lepiej 
pozostać tu gdzie mamy przetarte szlaki od 5 bodajże lat, j u ż współpracujemy znamy tych ludzi. 
Uważam, że przechodzenie pod Stargard gdzie tam naprawdę będzie duża konkurencyjność nie 
będzie korzystna 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Białek jeszcze 

Pan Radny Białek - Ja chciałem jeszcze dopytać jakie korzyści miel iśmy z L G D - k u 

łobeskiego finansowo a jakie z „Siei", gdzie były większe? 
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Pani Burmistrz - tzn. nie wiem, czy możemy tutaj tak porównywać bo tak jak powiedziałam 
wcześniej L G D - y dysponowały pieniędzmi z PROW - u, LGR - y z innego programu, ale 
mogę powiedzieć mniej więcej jak my korzystaliśmy z LGR - u, mamy świetlica Ginawa, 
pomost Brzeźniak, bo była umowa dżentelmeńska 500.000,00 zł. na gminę 

Pan Radny Białek - przez 4 lata? 

Pani Burmistrz - tak i proszę nie zapominać, że co roku mieliśmy dwa razy w roku kampanię 
promocy jną „Jedz ryby, będziesz zdrów" w ramach tej kampanii finansowanie sceny, 
występów itd. to wielka pomoc przy organizacji np. „Lata z Węgorzem", darmowy poczęstunek 
dla wszystkich mieszkańców, ryby na różne sposoby smażone, gotowane pichcone jak się 
chciało dożynki na takim poziomie właśnie dzięki temu, że byliśmy w LGR 

Pani Radna Sławska - ile żeśmy zrealizowali projektów w L G D łobeskim?, bo wiem, że Pani 
dużo pisała projektów 

Pani Burmistrz - pisaliśmy, świetlice kontenerowe były z L G D - u, powiem tak to nie ma 
znaczenia, bo jeśli teraz będziemy w obojętnie w której grupie, a jeśli nie będziemy żadnych 
wniosków pisać to nie będziemy mieli żadnych pieniędzy jeśli wcześniej miel iśmy np. 80% 
pieniędzy z tego tak 

Pani Radna Łuksza - może z punktu widzenia urzędniczego M y jak nie uczestniczymy 
w tych projektach też mamy taką laicką wiedzę tam jest projekt tu jest projekt tam jakieś 
pieniądze tu jakieś pieniądze, ale może niech tutaj Pani Burmistrz czy ktoś inny się wypowie z 
punktu widzenia urzędników jak W y to widzicie taką podpowiedź dla nas, bo m o ż e m y tak 
dyskutować i dwa dni 

Pani Burmistrz - z tym dylematem od roku czasu jestem, z tym dylematem i jak już tylko były 
informacje i Szanowni Państwo ciężko jest podjąć najwłaściwszą decyzję, bo ta decyzja 
właściwa może być na chwilę obecną za chwilę mogą się zmienić jakieś przepisy, bo w naszym 
państwie to jest takie naturalne, że wchodzi w życie ustawa wałkowana przez lata i po dwóch, 
trzech miesiącach zmiany są wprowadzane do niej 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Sołtys z Cieszyna Rataj proszę 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - z tego co Pani mówi w tej lokalnej rybackiej grupie 
działania wachlarz możliwości i pomysłów można narzucić więcej i z tego co rozumiem budżet 
jest dużo większy, konkurencja też jest większa, ale 

Pani Burmistrz - tak będzie z dwóch różnych źródeł z PROW - u z Wydziału Rozwoju Wsi i 
drugie „Rybactwo i morze", z dwóch różnych źródeł a będąc w łobeskim tylko z tego jednego 
z PROW - owskiego 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - położenie nad jeziorem Woświn ogólnie mówię o całej 
gminie nie chodzi m i tylko o Cieszyno i jezioro węgorzyńskie, czy nie lepiej byłoby do tej 
grupy rybackiej 

Pani Burmistrz - tzn. powiem tak M y i tak jesteśmy członkiem lokalnej grupy rybackiej jako 
członkiem i lokalna grupa rybacka będzie członkiem L G D - u tego Stargardzkiego, ale to nie 
będzie nam gwarantowało i nie będzie nam dawało możliwości sięgania albo aplikowania, 
składania wniosków pod nabory jakie będą ogłaszać, M y nie będziemy mogli 
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Pani Radna Górniak - Ja mam tutaj pytanie, jeżeli jes teśmy w obronie stargardzkim m o ż e m y 

sięgać po pieniądze z PROW? 

Pani Burmistrz - z dwóch źródeł i z PROW i Ryby a będąc tylko w łobeskim tylko z PROW, 
bo łobeski nie ma rybacko ści nie ma stworzonej struktury lokalnej grupy rybackiej 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Radna Kaczmarek 

Pani Radna Kaczmarek - czy jest taka informacja, że j u ż musimy wybierać dzisiaj? 

Pani Radna Górniak - bardzo dobre pytanie, j a też bym się wstrzymała 

Pani Burmistrz - powiem tak będąc na szkoleniach i spotkaniach z Marszałkiem była 
informacja, że powinniśmy p o d j ą ć te uchwały. Grupa stargardzka, przygotowały projekty 
uchwał porozsyłały po gminach, grupa łobeską jak się dopytywaliśmy to nie wiedzieli o czym 
m ó w i m y tak generalnie mówili, ale dlaczego my to chcemy a to musi być podjęte. Nie wiem 
czy j u ż jak Państwo się pytacie sesję będziemy mieli za miesiąc w czerwcu i na pewno będzie 
ta czerwcowa, bo tu są obligatoryjne terminy na absolutorium więc m o ż e przez ten miesiąc nic 
się nie wydarzy złego nikt nas nie wykreśla, nic się nie wydarzy, nie będzie żadnych naborów 
ogłoszonych i td. może ten miesiąc moglibyśmy się wstrzymać 

Pani Radna Kamińska - ale co to da? 

Pani Burmistrz - może jakieś inne przepisy wejdą 

Pani Radna Górniak - Ja myślę, że to co Pani Burmistrz powiedziała przynajmniej 
przygotujemy się do tego tematu uzyskamy więcej informacji może coś się jeszcze dowiemy, 
bo to taka świeża sytuacja a bardzo ważna tak 

Pani Burmistrz - powiem tak to mam propozycję wstrzymania się nad projektem nr 12, jeśli 
chodzi o lokalną grupę działania, bo o tym ważymy czy być w tej czy innej. Natomiast 
przegłosować tą 13 o lokalnej grupie rybackiej, bo tutaj i tak będziemy członkiem tylko teraz 
w zależności której pozostaniemy działania 

Pani Radna Sławska - j a stawiam wniosek formalny o zdjęcie tego projektu uchwały 
z obrad, przemyśleć to naprawdę 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy jest jakiś wniosek inny?. Nie ma głosujemy, czy 
zdjąć ten „ C I W " łobeski, b o j a miałem inny wniosek żeby przyjąć obydwie uchwały poprosić 
radnych żeby obydwie uchwały przyjęli a zarządzi pewnie Marszałek, że nie możecie do dwóch 
należeć i tak powrócimy do tematu, którą mamy wybrać. Jest wniosek o wycofaniu z porządku 
obrad 12 wyrażenia w o l i kontynuacji członkostwa gminy Węgorzyno w Stowarzyszeniu 
„ C I W " - Centrum Inicjatyw Wiejskich będących lokalnych grupą działania, kto jest za 
wnioskiem Radnej Sławskiej, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 2 
Przeciw - 5 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje dyskutujemy dalej, nie przeszedłem 
do głosowania 
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Pani Sekretarz - wstrzymujący się 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - a wstrzymujący się w tej sytuacji nie m a j ą wpływu tylko 
jest za i przeciw. Rady Białek proszę 

Pan Radny Białek - według mnie nie ma sensu przedłużać, odkładać tego głosowania, bo i tak 
musimy być w którejś grupie na logikę biorąc jak zostaniemy w Łobzie będziemy mogli 
korzystać z jednego funduszu nawet niech on będzie dobry, ale na dzisiaj nie wiemy jaki on 
jest i będzie 

Pani Radna Sławska - skoro nie wiemy, to nie podejmujmy 

Pan Radny Białek - czy to będzie dzisiaj czy to będzie za miesiąc to nic nie zmieni, co będzie 
Pani wiedziała 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Szymko proszę 

Pan Radny Szymko - dyskutowaliśmy na komisji, dyskutujemy teraz jes teśmy w punkcie 
zerowym, że tak powiem w związku z tym składam wniosek o zakończenie dyskusji 
w temacie uchwały na druku nr 12 i przystąpieniu do głosowania 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - kto jest za przyjęciem wniosku radnego? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisja 
Budżetowo - Gospodarcza nie zaopiniowała projektu uchwały, Komisja Społeczno -
Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała negatywnie, czyli odrzuciła propozycję tej uchwały 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - stanowisko komisji znamy teraz radni muszą podjąć 
decyzję, kto jest za podjęciem uchwały w treści jak na druku nr 12, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 5 
Przeciw - 4 
Wstrzymało się - 5 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 
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Uchwała Nr VII/46/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Węgorzyno 
w Stowarzyszeniu „ C I W " - Centrum Inicjatyw Wiejskich będącym lokalną grupą 
działania 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Pani Burmistrz - na pocieszenie m o ż n a powiedzieć tyle, że decyzję trzeba jakąś pod jąć nawet 
gdyby ona była najgorsza, ale lepiej pod jąć jakąś decyzje jak nie pode jmować wcale tu z taką 
świadomością, że będziemy miel i mniejsze możliwości sięgania po pieniądze 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ale tu mamy jeszcze j e d n ą uchwałę drugą 

Pani Burmistrz - to już nie ma znaczenia, ta przesądziła 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie wyrażenia wol i kontynuacji członkostwa 
Gminy Węgorzyno w lokalnej grupie rybackiej „Sie ja" w Marianowie druk nr 13. Czy jest 
dyskusja w t y m punkcie? 

Pani Burmistrz - ale ta uchwała nie przeszkadza tamtej. M y cały czas jes teśmy członkiem 
„Sie ja" i być m o ż e się przepisy zmienią i będziemy mogli korzystać z tego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Marszałek to zmieni i będziemy w dwóch, proszę o 
stanowisko komisj i 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje projekt 
uchwały zaopiniowały pozytywnie na druku nr 13 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - kto jest za podjęciem tejże uchwały? 
W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/47/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Węgorzyno w lokalnej grupie 
rybackiej Stowarzyszeniu „Sieja" w Marianowie 

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to nie są na dzisiaj uchwały wykluczające się pod 
dyskusje przyszłe. Projekt uchwały na druku nr 14 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
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nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 64 położonej w obrębie 
Lesięcin druk nr 14, może Pani Burmistrz krótko 

Pani Burmistrz - sprawa również była przedstawiona mieszkańcom, wypowiedzieli się 
pozytywnie w temacie zgody na sprzedaż 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do projektu uchwały?. Kto jest za 
podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 14? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
glosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/48/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 64 położonej w obrębie Lesięcin 

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Węgorzyno projekt uchwały na druku nr 
15, proszę Pani Burmistrz, Pani Skarbnik 

Pani Burmistrz - tak jak Państwo wiecie podpisaliśmy umowę na dofinansowanie „Budowy 
kanalizacji deszczowej z odtworzeniem nawierzchni na ulicach: Zamkowa, Sikorskiego, 
Witosa, Pionierów całość inwestycji to 2.114.000 zł dofinansowanie na jakie mamy umowę 
prawie 1.300.000, 00 zł i wkład własny prawie 830.000,00 zł. W związku z tym, że tam był 
również teren aglomeracji, która wymaga poprawek chcielibyśmy jednocześnie przystąpić do 
naprawy tego kawałka tej nieszczęsnej inwestycji aglomeracja I . Po to żeby zrealizować 
inwestycje wiadomo, że pieniądze unijne dostaje się po zrealizowaniu, ale one są tak podzielone 
jak tu Państwu mówiłam 1.300.000,00 od Marszałka, 830.000,00 nasze i tu możemy na wkład 
własny chcielibyśmy zaciągnąć kredyt bankowy jak również na te poprawki aglomeracji i to 
jest ta pierwsza uchwała. Natomiast drugi projekt uchwały na druku nr 16 dot. też tej inwestycji 
na którą z Marszałkiem podpisaliśmy umowę, ale na tą część na którą chce nam dofinansować 
i na to m o ż e m y wziąć wyprzedzającą pożyczkę z Banku Gospodarstwa Krajowego czyli 
m o ż e m y skorzystać z prefinansowania. Te dwie uchwały dotyczą tej umowy o dofinansowanie 
plus naprawa aglomeracji I . Czy są pytania do projektu uchwały? jak nie ma na komisjach było 
to dopytane, proszę o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 15 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - kto z radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak na 
druku nr 15? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
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Z a - 1 4 
Przeciw - O 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/49/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu 
budżetu gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na wyprzedzające finansowanie programu i projektu 
współf inansowanego z budżetu U n i i Europejskiej. Pani Burmistrz j u ż to omówiła, proszę 
o stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 15 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję czy są pytania jakieś? Kto jest za podjęciem 
uchwały w treści jak radni mają, kto jest za? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/50/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na 
wyprzedzające finansowanie programu i projektu współf inansowanego z budżetu Unii 
Europejskiej 

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 17 w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 

Pani Burmistrz - tutaj od razu chciałabym Państwa Radnych poprosić o wprowadzenie i 
przyjęcie autopoprawki w §5 który mówi sumarycznie o dochodach i wydatkach kwoty winny 
się zwiększyć o 5.360, 00 zł a związane jest to z dietami członków komisji wyborczych 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania przy tej uchwale, jeżeli nie ma pytań 
przejdziemy do głosowania, proszę o stanowisko komisj i 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje przyjęły 
autopoprawkę Pani Burmistrz dot. wysokości poziomu dochodów i wydatków w związku z 
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dotacją celową na zadania zlecone w wysokości 5.360, 00 zł to jest na druku nr 17 i 
automatycznie na druku nr 18 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Kto z radnych jest za podjęciem uchwały na druku nr 
17 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz, kto jest za podjęciem tej uchwały? 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/51/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 
(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Węgorzynie - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015 - 2022 to myślę, że to jest konsekwencja podjętych 
uchwał czy Pani Burmistrz chce coś dodać? 

Pani Burmistrz - chciałam zauważyć, że w konsekwencji proszę również tu tą autopoprawkę 
wprowadzić 5.360,00 zł 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to na tą drugą turę wyborów to w czerwcu będziemy 
dokładać Pani Burmistrz? 

Pani Skarbnik - nie to było na drugą turę 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to jest na drugą turę? 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo możecie się dziwić dlaczego tego nie widzieliście i nie 
przyjmowaliście uchwał o tych pieniążkach na pierwszą turę, bo pewne rzeczy które nam daje 
budżet państwa pieniądze znaczone, dotacje, celowe jak je daje to już jakby Państwo jesteście 
zwolnieni z obowiązku przyjmowania tego uchwałą wystarczy, że Pani Skarbnik przygotuje m i 
zarządzenie i na mocy zarządzenia one wchodzą automatycznie w budżet. W związku z tym, 
że wysłaliśmy już materiały na tą sesje i do dnia dzisiejszego przyszły te pieniądze na drugą 
turę decyzją my musimy je pokazać wprowadzić i wtedy nie były by spójne te kwoty które 
podejmiecie a powinniście mieć. Musicie to widzieć, że my żeśmy już to przyjęły tak a 
przy jęłyśmy w między czasie wysyłania materiałów a dzisiejszą sesją 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze projekt uchwały na druku nr 18, proszę o 
stanowisko komisji 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - już mówiłem 
takie samo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to jest projekt uchwały na druku nr 17 wraz z 
autopoprawką Pani Burmistrz, kto jest za? 

Strona 49 z 60 



W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 2 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/52/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2015-2022 

(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 18 w sprawie uchwalenia 

Statutu Osiedla Węgorzyno 

Pani Burmistrz - Ja tu oddam głos Pani Sekretarz 

Pani Sekretarz - a j a czekam na pytania, j a wyjaśniałam na komisjach 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ale są Panie, które nie były na komisjach może Pani 

powiedzieć 

Pani Sekretarz - projekt się pojawił z bardzo ważnego powodu bowiem zostało zwołane 
zebranie mieszkańców została wybrana w głosowaniu tajnym Rada Osiedlowa w ilości osób 
15 i nas tępnym krokiem powinno być ukonstytuowanie się nowej rady czyli wybór zarządu w 
liczbie od 4 do 7 osób bądź ich i przewodniczącego tego zarządu. Statut dotychczasowy 
zakładał taką procedurę nie zakładał co będzie jak nie będzie ą u o r u m a tak się stało. Na zebraniu 
część członków wybranych do Rady osiedlowej z tej 15 opuściło salę i nie było możliwości nie 
było ą u o r u m nie było możliwości żeby dokonać wyboru przewodniczącego i zarządu. A statut 
właśnie stary nie przewidywał nie miał takiej opcji kto w takiej sytuacji jeżeli nastąpi ma prawo 
zwołać posiedzenie rady tej 15 - stki żeby ta rada mogła się ukonstytuować. To, że ten statut 
był z 1990 r. postanowiłam żeby przygotować nowy statut zaktualizować go z nowymi 
przepisami i da jąc tą możliwość patową kiedy zarząd nie może się wybrać i nie ma kto zwołać 
rady, dlatego jest propozycja tego statutu to jest ta pierwsza regulacja. Druga regulacja Komisja 
Rewizyjna wprowadzil iśmy, że jest możliwość powołania, która będzie kontrolowała oraz to, 
że w tamtym statucie o tym zapomniałam w uzasadnieniu napisać, że aby zwołać posiedzenie 
rady lub żeby zebranie mieszkańców mogło być prawomocne musiałoby uczestniczyć co 
najmniej 10% mieszkańców, chyba że a nigdy tego nie ma bo mamy ponad 2.000 osób to ponad 
200 osób musiało by być, chyba że bez względu na ilość osób zebranie odbywa się w drugim 
terminie po pól godzinnym czasie. Pan mecenas uznał, że ten zapis może być nam podważony, 
dlatego teraz zapisaliśmy, że dla dokonania wyboru rady wymagana jest obecna co najmniej 1 
% mieszkańców uprawnionych, czyli to minimum 20 parę osób zapewne będzie zawsze 
spełnione żeby m ó c dokonać wykonać wyboru to są te trzy takie istotne zmiany 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Nowacki 
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Pan Radny Nowacki - proszę niech Pani jeszcze raz powie wybór zarządu tej rady osiedlowej 
ile musi być członków? 

Pani Sekretarz - obecnie czyli zwykła większość czyli 8 wtedy była bezwzględna teraz zwykła 
większość czyli 8 członków jeżeli będzie mogą dokonać wyboru zarządu z tych 15 

Pani Radna Sławska - to można przegłosować też na zebrania wiejskie, ten 1%? 

Pani Sekretarz — nie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o stanowisko komisj i 

Pan Zbigniew Białek - Przewodniczący Komis j i Budżetowo - Gospodarczej - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 19 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 
brzmieniu jak jest na druku nr 19? kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VII/53/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Węgorzyno 
(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 20 w sprawie przyjęcia 
zmian w statucie Gminy Węgorzyno, Radni to otrzymali wnioskodawcą był nasz Radny 
Bogusław Szyłowicz temat jest znany z poprzedniej sesji. Temat był omawiany na komisjach, 
czy są jakieś pytania? Radny Szyłowicz proszę 

Pan Radny Szyłowicz - j a przedstawiałem swój wniosek na komisj i szeroko omawialiśmy tą 
sprawę, mam przed sobą wyrok Naczelnego Sadu Administracyjnego i chciałbym przytoczyć 
tutaj jedno zdanie z uzasadnienia tego wyroku „wprowadzenie do statutu minimalnego progu 
do założenia klubu t j . co najmniej 5 radnych godzi wyrażone w art. 58 ustawy Konstytucji RP 
prawo wolności zrzeszania się i w sposób istotny ogranicza możliwość wykonywania przez 
radnego wolnego mandatu, bowiem prawo radnych do tworzenia k lubów wzmacnia możliwości 
wykonywania przez radnego wolnego mandatu", dziękuję to wszystko z mojej strony 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu dziękuję, czy są pytania, dyskusja w 
temacie? Proszę o stanowisko komisji, przepraszam Radna Sławska 

Pani Radna Sławska - skoro w statucie zmniejszamy ilość tych na tak dużą ilość ludzi do 1% 
to jeżeli tutaj na 15 osób zmniejszymy tak jak tutaj kolega mówił w sejmie musi być ile? 

Pan Radny Szyłowicz - 15 posłów na 460 posłów to jest 1/30 
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Pani Radna Sławska - to jest 1/30, to chyba nic się nie stanie? Ja jestem za tym, żeby tą 

uchwałę p o d j ą ć 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - proszę Państwa demokracja polega na tym, że ludzie się wspierają. 
Jeżeli jest j ednomyś lność prędzej czy później będzie dyktatura, więc j a myślę coś takiego to 
jest uzdrowienie sytuacji 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Górniak, jeszcze jest sołtys 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - czy są jakieś skutki budżetowe? 

Pani Burmistrz - oczywiście, Szanowni Państwo w tej chwil i jest zapis w statucie 5 osób m o ż e 
założyć klub, jest jeszcze zapis, że każdy klub ma mieć przedstawiciela w Rewizyjnej i teraz 
jeśli obniżymy do 3 osób to 15 osobowa rada m o ż e mieć maksymalnie 5 klubów, czyli 5 
członków winna liczyć co najmniej Komisja Rewizyjna tu już się zaczynają finansowe 
konsekwencje 

Pani Radna Górniak - ile k lubów mamy? 

Pani Burmistrz - w tej chwil i nie mamy żadnego tylko chciałabym powiedzieć jeszcze, bo to 
nie jest t a j e m n i c ą z jakich klubów mamy przedstawicieli w obecnej radzie. Były dwa komitety 
tylko zawiązane z jednego jest 10 osób z drugiego jest 5 osób, czyli jest te wymagalne 
minimum ilości osób. Wytłumaczyłam, że to są jednak konsekwencje finansowe i 
proceduralne, bo raptem będziemy musieli rozszerzać Komisje Rewizyjne nie będziemy miel i 
skąd wsiąść tych członków bo 1 radny może być maksymalnie tylko w dwóch komisjach znowu 
zacznie się problem i jak ruszymy jedno to będziemy musieli regulować pozostałe rzeczy. Ja 
myślę, że to jest chyba tak nie do końca nieprzemyślane jeżeli by Pan mógł to chociaż bym 
prosiła o sygnaturę 

Pani Sekretarz - Pan podał 

Pani Burmistrz - tak, bo zdaje m i się że to była tylko treść skargi a nie co sąd zważył, ktoś to 
podnosił a nie uzasadnienie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Szyłowicz przytoczył uzasadnienie z sądu o tej 
proporcjonalności i nie konstytucjonalności tak nazywając, ale temat muszą radni rozważyć 
przed głosowaniem i pod jąć decyzję. Czy są jeszcze jakieś inne uwagi i stanowiska, proszę o 
stanowisko komis j i 

Pan Zbigniew Białek Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje projekt 
uchwały na druku nr 20 zaopiniowały negatywnie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do głosowania, projekt uchwały na druku 
nr 20, kto jest za podjęciem uchwały w brzmieniu jak radni maja przed sobą? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 5 
Przeciw — 8 
Wstrzymało się - 1 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała nie została podjęta 
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S.Protokólpokontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad 
naszej sesji. Protokół pokontrolny Komis j i Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie. Proszę 
o pytania do protokołu komisji, która kontrolowała gospodarowanie mieniem komunalnym. 
Czy są jakieś pytania? Może członkowie komisj i chcą coś dodać, Proszę Przewodniczący 
Komis j i 

Pan Łuksza Nowacki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - komisja na swoich posiedzeniach 

pierwsze posiedzenie było samodzielne, drugie posiedzenie odbyło się wraz z Komisja 

Mieszkaniową wypracowano dwa wnioski: 

1. wniosek to jest żeby zwiększyć tą stawkę bazową za wynajem powierzchni użytkowej 

tutaj chodzi o lokale komunalne a w związku z tym i lokale socjale, to jest taka 

propozycja dla radnych tam dalej macie Państwo dalej w materiałach porównanie jeżeli 

chodzi o gminę Łobez, Ińsko, Chociwel. M y jako członkowie komisji ustaliliśmy kwotę 

3,00 zł za m 2 taka jest nasza opinia uważamy, że to powinniśmy po prostu zwiększyć 

2. wniosek jak i wypracowaliśmy to Program oddłużania lokali komunalnych, socjalnych 
oraz program realizacji świadczeń wzajemnych. Wychodzil iśmy z takiego założenia 
próbowano, kiedyś takie coś wprowadzić, mieszkańcy chyba powinni mieć taką 
możliwość żeby ten dług był zmniejszony jest to obopólna korzyść dla mieszkańców 
dług jest niższy mogą być wykonane różne prace na rzecz gminy, sołectw takie dwa 
wnioski wypracowaliśmy, dziękuję bardzo 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej -dz iękuję czy są uwagi do protokołu, proszę Radny 

Szymko 

Pan Radny Szymko - myślę, że dobrze gdyby się podało rękę tym, którzy m a j ą zaległości i 
wiadomo z czego one się wzięły sprzed iluś lat. Ja mam pytanie do Pan i Skarbnik jak by to 
miało funkcjonować w naszej gminie? bo ja sobie wyobrażam że ktoś ma zadłużenie ileś tam 
set złotych i chciałby to odpracować fizycznie jak gdyby podając prace w gminie w ten sposób, 
że ktoś by musiał tą pracę przydzielić, jakiś tam sprzęt dać, ileś godzin odpracować, stawka do 
uzgodnienia, naliczyć i jak to by funkcjonowało? czy Pani potrafi powiedzieć? 

Pani Skarbnik - nie potrafię powiedzieć, było kiedyś takie odpracowanie i był z tego problem, 

faktycznie do takiego odpracowania jest potrzebny pracownik, który by przeliczył za j aką 

kwotę ta dana osoba pracuje, skalkulować, ktoś by musiał dopilnować odebrać, bo to na tym 

polega 

Pan Radny Szymko - bo to jest najważniejsze w tym, to sztuka dla sztuki nic nie daje wiemy 

jak niektórzy odpracowują Ci co sądy dają pewne prace do wykonania w sołectwach 

Pani Sekretarz - Sołtysi się bardzo cieszą, bo ludzie będą mieli ludzi do odśnieżania i innych 

rzeczy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Radny Nowacki 

Pan Radny Nowacki - ten wniosek o tych dwóch programach Komisja Rewizyjna bazowała na 

dwóch programach, które były wdrożone w Gminie Choszczno w 2013 roku. Ja 

skontaktowałem się z tym pracownikiem, bo też miałem dużo obaw czy zaczynać ten temat 
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pracownikiem z Choszczna, który się merytorycznie tym, zajmuje i jego zdanie było takie, że 
jest jak najbardziej pozytywne, naprawdę gdzieś tam w Gminie Choszczno działa. Ci którzy 
nie pracują m o g ą po prostu to odpracować, Ci którzy pracują w inny sposób spełniają kryteria. 
Mówię tutaj jeszcze jest ważne bo my nie musimy się wcale posiłkować na Gminie Choszczno, 
ale ważne jest to j a uważam żeby skonsultować ten projekt społecznie i żeby do tego zaprosić 
przedsiębiorców, którzy mogliby również na rzecz jakiś przedsiębiorstw lokalnych wykonywać 
jakieś prace, k tóre będą z pożytkiem dla nas wszystkich, tutaj jest taka propozycja tutaj akurat 
gmina Choszczno. Wiem, że jeżeli w Gminie Choszczno korzysta się z programu 
oddłużeniowego można korzystać z programu wzajemnych świadczeń 

Pani Sekretarz - czy będzie Pan chciał barć w tym udział? 

Pan Radny Nowacki - tak będę brał udział 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę sołtys 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno - j a mam pytanie czy to będzie nakazy? czy ta osoba 
będzie mus iała się dobrowolnie zgłosić? 

Pani Burmistrz - czy mogę słówko Komisja Rewizyjna pracowała nad swoim planem pracy, 
wypracowała takie wnioski. Ja myślę, że o takich szczegółach będziemy mogli mówić, jeśli 
Państwo tą uchwałę podejmiecie i przystąpimy do takiej pracy roboczej. Najpierw sprawdzenia 
co m a j ą w Choszcznie może coś z Choszczna nada się dla nas do zaakceptowania może trochę 
inne a w z o r u j ą c się na podpowiedziach jakie oni mają, może maja j u ż uwagi co do realizacji 
tego programu i może spróbujemy jeżeli podejmiecie tą uchwałę to wtedy spróbujemy stworzyć 
jakiś szkic zarys programu, który będzie w konsultacjach. To na pewno będzie musiało przez 
sesję przejść w formie uchwały należało by to uchwalić więc to jest początek żebyśmy w tym 
kierunku szli żebyśmy próbowali szukać sposobu rozwiązania naszych problemów 
budżetowych, ale i rozwiązania problemów ludzi z tych uboższych rodzin 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze dziękuję, czy jest dyskusja w tym temacie 
Protokół pokontrolny?. Stwierdzam, że Radni z tym protokołem się zapoznali, ale 
konsekwencją przyjęcia protokołu jest przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 
Komis j i Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie t j . projekt uchwały na druku nr 22. Czy są 
pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę przejdziemy do głosowania nad projektem tejże 
uchwały, kto jest z przyjęciem uchwały na druku nr 22 w treści jak radni m a j ą przed sobą? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 2 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 2 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała nie została podjęta 

Uchwała Nr VII/54/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 maja 2015 roku 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie 
(uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu) 
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ó.Odpowiediz na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz -

1. część to praktycznie udało się odpowiedzieć więc na pozostałe. Wokół jeziora to 
przejście mamy koncepcje zagospodarowania terenu wokół jeziora próbujemy j ą na 
różne sposoby wdrożyć w życie i zrealizować. Czy poprzez współprace ze 
stowarzyszeniem czy bezpośrednio sami czy rozmawiając bezpośrednio z okręgiem 
szczecińskim PZW na razie nie przynosi to skutków. W tej chwil i jesteśmy po kolejnych 
rozmowach ze źródłem dofinansowania jesteśmy uzgodnieni, że będziemy pisać 
wniosek, ale na przyszły rok będziemy go składać do realizacji. Bo w tym roku m a j ą 
jak w większości kończy się jedna pula nie zaczęła się druga więc jest ciężki okres i za 
wiele pieniędzy nikt nie ma na wydanie więc na przyszły rok się umówiliśmy 

2. Droga Winniki - Cieszyno, ale to już również było rozszerzone o drogi powiatowe, bo 
Węgorzyno, Połchowo i do Winnik to jest powiatowa. M y już mamy podpisane umowy 
i rozpoczęły się remonty dróg więc myślę, ze to lada dzień będzie 

3. Kopernika nawierzchnia, media i oświetlenie będziemy próbować to albo to FOGR - u 
składać wniosek, tylko że tam nie ma na te dodatkowej rzeczy. Może jeszcze na roboczo 
się spotkamy i porozmawiamy o jakie media by chodziło, bo gazyfikacja myślę, że też 
ale gaz to spółka, kanalizacja? A nie ma tam kanalizacji?. Tamta część Węgorzyna jest 
skanalizowana, dlatego mówię porozmawiamy. Jeśli chodzi o samą nawierzchnię to do 
FOGR - u oni nie finansują takich rzeczy 

4. Mickiewicza te sprawy doświetlenia ulicznego to możemy je jakby przeanalizować w 
oparciu o te doświadczenie jakie mamy na Kąkolewicach i teraz w Runowie z tym 
oświetleniem hybrydowym, być może że nie hybrydowe tylko same solarne. To co Pani 
Wicestarosta powiedziała być może ma taką wiedzę, że będą środki na wykorzystanie 
odnawialnych źródeł więc będziemy mogli z tego realizować i składać o 
dofinansowanie więc te oświetleniowe to tak by było 

5. Kopernika pojemnik za barakiem to już jest na pewno zgłoszone dzisiaj mamy taką 
informacje i będzie dostawione, na końcu to muszę przekazać, żeby tam był dostawiony 

6. Baner o tych działkach już był w między czasie pracownik zrobili zdjęcia i będą się 
kontaktować z właścicielem 

7. Naprawa nawierzchni i obniżenie pod łącznikiem tak to jest temat którym chcieliśmy 
się za jąć nawet w tamtym roku. Tylko akurat pojawiły się pieniądze i dostaliśmy 
dofinansowanie na inną inwestycję tak jak osiedle na chwilę obecną musiało być 
odsunięte w czasie i tamte sprawy, ale mam dokumentację projektową mamy 
kosztorysy musimy poczekać na kasę. Widzicie Państwo wnioski składamy my nie 
wiemy co nam się uda co się nam nie uda pozyskać akurat coś się nam udaje i raptem 
musimy wsadzać w budżet a coś inne przesuwać 

Pani Radna Lewandowska - tutaj najważniejsze też jest bezpieczeństwo dzieci to priorytet 
powinien być moim zdaniem, j a rozumiem 

Pani Burmistrz - dlatego mamy dokumentacje projektową teraz kwestia zrealizowania i mam 
nadzieję ,że się uda niebawem 

8. Meble w pokoju nauczycielskim to od dłuższego czasu ten temat. Możliwości 
zrealizowania pod koniec roku jak będą zabezpieczone wszystkie podstawowe 

Strona 55 z 60 



potrzeby: wynagrodzenia, opłaty, oświetlenie tak jak nam to wystarczy i jeszcze coś 
zostanie to dyrektorzy wiedzą, że jest ten okres doposażania się w to co jest mniej 
potrzebne, ale też potrzebne 

9. Czy b ę d ą pracownicy to j u ż było odpowiedziane 
10. Szkolenie sołtysów to pewnie Przewodniczący pomyśli jak tutaj z radnymi to 

zobaczymy 
11. Cmentarz Runowo parking a to porozmawiamy z administratorem 
12. Dzwony - a to już z Panią sołtys wyjaśnial iśmy 
13. Koszenie poboczy to już też było powiedziane 

Pani Radna Kamińska - to nie chodzi o koszenie, to chodzi o przejechanie spychem i 
zepchnięcie 

Pani Burmistrz - ale z tego co zrozumiałam Pani Wicestarosta zapisała i przekaże do Zarządu 
dróg Powiatowych 

14. Drzewo w Sielsku też to było do powiatu, ale Pani Wicestarosta nie odpowiedziała to 
nie wiem zapytanie prześlemy 

15. Pojemniki na odzież kontaktujemy się, te pojemniki to jest jedno wielkie nieszczęście, 
wie lk i bajzel, wielki bałagan, temat już chyba wałkowany od 1,5 roku i straszenie 
i naliczanie o obciążanie za bezumowne i informowanie, że jak nie zabiorą 

Pani Radna Łuksza - na złom nie można? 

Pani Burmistrz - no tak , ale to nie nasze 

Pani Radna Łuksza - ale na naszej zmieni 

Pani Burmistrz - w tym kierunku szły pisma jeśli w ciągu takiego i takiego czasu nie zabiorą, 
nie uporządkują, nie przestawią to stwierdzimy, że jest nasze 

16. Zakręt przy gorzelni to ja muszę sprawdzić, porozmawiać sobie z Panem sołtysem na 
roboczo o jakie ścięcie skarpy chodzi 

Pan Wojnarowski Sołtys Sołectwa Połchowo - tutaj na wysokości gorzelni 

Pani Burmistrz - ale to jest powiatowe 

Pan Wojnarowski Sołtys Sołectwa Połchowo - powiatowe 

Pani Burmistrz - jak już doprecyzujemy treść to prześlemy według kompetencji do załatwienia 

17. Pani Radna Kata - a Runowska? 

Pani Burmistrz - to j a sobie odfa jkowałam, że Pan Komendant a, bo tyłem Pani Radna siedzi 
do Komendanta skrupulatnie sobie zanotował 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - czy jeszcze coś odpowiedzieć na interpelacje dla 
radnych? 
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Pani Radna Łuksza - ja mam jeszcze pytano, bo tam jest ta uchwała o nawierzchnię ul . 
Pionierów, Witosa, Zamkową, Sikorskiego, ale czy to będzie na pewno na ten rok mamy 
pewność, że te pieniądze że nam dadzą? 

Pani Burmistrz - pewność to mamy że musimy płacić podatki i że kiedyś umrzemy to jest 
pewność. Natomiast jeżeli chodzi o dofinansowanie mamy podpisaną umowę. Dofinansowanie 
otrzymuje się po zrealizowaniu chciałabym tylko dla uzmysłowienia kilka dni temu dopiero 
wpłynęły pieniądze z dofinansowania budowy remizo - świetlicy w Runowie 

Pani Radna Łuksza - ja wiem, ze to jest w czasie rozlicznie, chodzi m i o umowę 

Pani Burmistrz - jeszcze drzwi musieliśmy zamurować, bo strażacy mieli możliwość przejść 
na część świetlicową nie ważne że mogą wyjść z remizy i wyjść na ulicę i jak już przejdą przez 
furtkę to j u ż wtedy nie są strażacy a mieszkańcy i mieszkaniec może tylko te drzwi 
bezpośrednio trzeba było zamurować żeby nie stracić dofinansowania 

Pani Radna Łuksza - a to nasze molo jeszcze przy dzikiej plaży? 

Pani Burmistrz - to Pani Sekretarz mówiła 

Pani Sekretarz - będzie naprawione według konstrukcji jaką konserwator naprawdę na miarę 
możl iwości pieniędzy będą naprawione tylko te dwie konstrukcje nie będzie środka 

Pani Burmistrz - a powiem dlaczego, bo my chcieliśmy pisać projekt już w tym roku, żeby 
dostać dofinansowanie i zrobić molo tutaj zaraz za szkołami, przejście tu równolegle do drogi 
powiatowej na Przytoń i zakończyć inwestycję na zrobieniu mola na dzikiej, ale mamy 
informację, że to się nie uda w tym roku w przyszłym roku będą większe pieniądze może w 
przyszłym roku chcemy się więc ograniczyć do naprawy 

Pani Sekretarz - w tym roku nie wywalać pieniędzy a w przyszłym nowy projekt dlatego tylko 
naprawiamy 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - w tej interpelacji Radna Sławska przypomniała o tym 
szkoleniu to nie tylko Sołtysów i Radnych my żeśmy złożyli wnioski, ale to ciężko coś idzie. 
Jak będzie możliwość, bo ja nawet zaproponowałem, że oprócz piątku może być sobota no 
trudno, ale nie mamy żadnej odpowiedzi. Bo my chcieliśmy szkolenie takie co nam jest 
przydatne t j . szkolenie z budżetu, nam potrzeba: obowiązki i zakres radnych, sołtysów, 
oświadczenia majątkowe różne, które nas najbardziej interesują. Myślę, że tematu z Panią 
Sekretarz będziemy pilnować i na pewno wrócimy do szkolenia 

Llnformajca Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - część tych informacji to pani Burmistrz udzieliła to jest 
konkurs Palmy Wielkanocnej w Przytoni jak tam komisja oceniała ja tam obejrzałem niektóre 
bardzo ładne nie mówię ta palma powinna być zdyskwalifikowana, bo to jest sztuczne. Osoby 
wykonujące to tak mnie szybko wyprostowały, że my to same zrobiłyśmy a to wyglądało tak 
elegancko zrobione, jakby to wyglądało kupne, takie kwiatuszki, różne to się nie da opisać. Kto 
był na tym konkursie Palmy w Przytoni to jest tradycja naprawdę wyglądały bardzo ładnie i 
chwała i cześć tym osobom tym Radom Sołeckim, które się za to wzięły i te Palmy przywiozły. 
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Kole ją było j a k byliśmy na Babie Wielkanocnej tam były też palmy w Łobzie jakoś nie 
widziałem tych naszych Palm 

Pan Wyciszkiewicz Sołtys Sołectwa Runowo - jedna była 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - bardzo dużo ich tam stało, ale stoiska były nasze miłe i 
praktycznie przyjemnie spotkać się ze swoimi sołectwami. Tam które były i ta promocja gminy 
była tam widoczna a szczególnie były widoczne prezenty, które były przygotowane na Babie 
Wielkanocnej z Mieszewa czy znam akurat świetlicę z Mieszewa nie ma Pani Sołtys ale 
naprawdę b y ł e m wtedy zdziwiony 

Pani Burmistrz - jest na spotkaniu z Burmistrzem Dobrej odnośnie dzieci 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - D n i Olimpijczyka to praktycznie byłem z 
olimpijczykami w Szkole w Runowie późno przyjechali, ale jaszcze dzieci tam na koniec Ci 
olimpijczycy zaszczycili ich swoją obecnością. Potem ich zawiozłem na miejsce gdzie powinni 
być dostarczeni powiedzmy do Tamowa i tam oni ostali się. Dzień Olimpijczyka potem był w 
Łobzie cała prezentacja, kto był widział, że to było tak zrobione z pompą. Święta majowe to 
tradycyjnie j a k co roku one co roku będą i co roku jest ta Msza za Ojczyznę zamówiona przez 
Radnych i Burmistrz. Złożenie kwiatów pod Obeliskiem i to weszło do tradycji dużo 
mieszkańców uczestniczy w tym święcie Majowym, głównie strażacy da ją oprawę, syreny 
które tam są 

Pani Burmistrz - młodzież występowała 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - młodzież była w kościele w naszych strojach 
zakupionych z naszych pieniędzy gminnych praktycznie i była to tylko prezentacja nie tylko 
dla młodzieży w szkole, ale publicznie. Byłem zdziwiony, bo jak niekiedy tych wiernych w 
kościele jest m a ł o to wtedy był pełny kościół. Ta młodzież bardzo ładnie się zaprezentowała w 
tych strojach szlacheckich w kontuszach i to było bardzo promujące też naszą gminę i nasze 
dzieci 

8.Wolne wnioski i komunikaty 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - wpłynęło do Przewodniczącego Rady wniosek, czy 
prośba Pana Radnego Szyłowicza w sprawie pozyskania części działki 170/28 w obrębie 
Cieszyno na cele rekreacyjno - kulturalne. Zwracam się z wnioskiem o przygotowania uchwały 
na najbl iższą sesję Rady Miasta dotyczącą zmiany w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego obrębu Cieszyno. Zmiana dotyczy części działki 170/28 o 
powierzchni 0,5051 ha oznaczonej na załączonym rysunku Pani Burmistrz to otrzymała i tam 
pewno jest w kontakcie z Radnym 

Pan Radny Szyłowicz - ja otrzymałem odpowiedź 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo wiem, że jesteście młodymi, jeżeli chodzi o 
doświadczenie Radnymi i tutaj może nie wiecie Studium jest takim dokumentem 
planistycznym jego zmiana trwa miesiącami jest opracowywana ta cała zmiana, dokumenty, 
załączniki w postaci map, które się nie mieszczą na jednej z tych ścian. Kosztuje ponad 100.000, 
zł więc to tak nie m o ż n a tak przygotować na najbl iższą sesje. M a m do wszystkich Państwa 
wszystkich prośbę jesteśmy w tym okresie gdzie chcemy przeanalizować teren naszej gminy i 
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tam gdzie jest taka potrzeba po p r o s t u j ą dostrzec i spisać, bo jak będziemy przystępować do 
zmiany studium to terenu całej gminy. W każdej miejscowości coś by się nam przydało. Więc 
miejcie to już na uwadze jak już wiecie dokładnie, które nieruchomości byście chcieli, 
w p ł y w a j ą do nas takie potrzeby i niech spływają i Państwo jeżeli macie taką potrzebę to nam 
sygnalizujcie będziemy zbierać i wtedy przystąpimy kompleksowo do zmiany studium. I 
jeszcze jedną informację przepraszam, że się wcinam do końca maja jest jeszcze możliwość 
składania wniosków o azbest na te darmowe zdjęcie i utylizację 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - wolnych wnioskach i komunikatach proszę 

Pan Radny Szyłowicz - Ja krótko odnośnie nieruchomości w Cieszynie, bo to wszystko było 
rozpatrywane pod kątem budowy świetlicy. Właśnie ostatnio otrzymałem informację od 
właścicielki tzw. Byłej Stodoły czyli byłej dyskoteki. Ona sobie wycenia tą nieruchomość na 
120.000,00 zł także j a podaje to Pani Burmistrz jako informacje sądzę, że tutaj ekspert czy 
rzeczoznawca powinien oszacować czy to opłaca się kupić i ewentualnie wyremontować 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak - krótka informacja a pro po promowania naszej gminy w 
międzynarodowym konkursie Radia Niepokalanych audycja „Kuropatniki powrót do korzeni" 
zajęła I miejsce. Obecnie została nominowana można na nią głosować w zakładce „Nie majak 
w domu" do końca maja, dziękuję 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - j a mam komunikaty dalej, ale proszę 

Pani Jagiełka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - ja mam pytanie do Pani Burmistrz co 
w temacie siedzimy?, podejrzewam będzie następna skarga bo przyszedł do Ośrodka Pomocy 
Społecznej Pan i został zaproszony przez pracownika socjalnego żeby usiadł złożył wniosek w 
czym rzecz i pytany o adres zamieszkania bo musi być wywiad to po prostu wyszedł nawet 
podania nie złożył trzasnął drzwiami a za chwilę do mnie zadzwonił i powiedział, że on jedzie 
do Wojewody ze skargą bo on nie będzie opowiadał jak długo siedział i dlaczego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - to w temacie jesteśmy Pani mówi o skardze to j a już 
j e d n ą mam. Zwracam się z uprzejmą prośbą o pomoc w sprawie opieszałości lekceważenia 
mnie przez Panią Burmistrz i tu epitetów jest dużo. Na końcu jest nie znam się na prawie i nie 
wiem jak wyegzekwować tą pomoc, dlatego też jednocześnie napisałem do Prezydenta RP do 
Wojewody i Rzecznika Praw Obywatelskich jak to się będzie dalej przeciągać zaproszę jedną 
z czołowych telewizji. Proszę o interwencję w mojej sprawie na poprzedniej sesji mówiłem o 
tum Panu Rególski Marek z Węgorzyna, ten który miał ten pożar, gdzie mu tata potem zmarł. 
Na sesji mieliśmy odpowiedź Pani Burmistrz odpowiadała my żeśmy przeszli dzisiaj tak szybko 
tą uchwałę budżetową na komisj i pewnie Radni wiedzieli o tym. Mylę o tym czy tak czy tak 
to wpłynęło przekaże to Komisj i Rewizyjnej żeby się z tą treścią skargi zapoznała i rozpatrzyła 
i wypracuje jakieś stanowisko 

Pani Burmistrz - skarżący się o żadną pomoc do mnie nie zwracał tylko do OPS - u stroną był 
OPS mimo, to podejmowałyśmy wspólnie decyzje, próby pozyskania środków od Wojewody, 
bo wcześniej Wojewoda w takich sytuacjach nam dawał pieniądza. Nie wiem czy Państwo 
zauważyliście w dzisiejszej uchwale budżetowej były pieniądze m.in. też dla tego Pana nie jest 
prawdą co ten Pan tutaj poruszył jak Komisja Rewizyjna będzie rozpatrywać j a się ustosunkuje 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - ta skarga wpłynęła 15 maja, 20 maja dostaliśmy j u ż od 
Wojewody. Do Wojewody jest trochę mniej napisane tych epitetów i takich różnych rzeczy i 
Wojewoda przekazuje według kompetencji dla pracy Rady i Komis j i Rewizyjnej i praktycznie 
z stamtąd odpowiedź mamy i Komisja Rewizyjna ma następne do rozpatrzenia. W wolnych 
wnioskach i komunikatach na samym początku mówiłem o tym święcie samorządowca 
dostaliśmy życzenia Rada Miejska Marszałek Senatu Bogdan Borusewicz w temacie 
ćwierćwiecza odrodzenia samorządu terytorialnego jest słusznym powodem naszej satysfakcji 
i dumy i to jest w treści jak poprzednio mówiłem. Te przemiany które idą to Marszałek nam 
gratuluje i chce żebyśmy funkcjonowali dalej w podobnym stylu. To jest w materiałach z sesji, 
które będą skompletowane. 

9.Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej - Zamykam V I I sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 60 ponumerowanych stron, oraz 19 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jan Mazuro 

Wioleta Początek 
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